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Adjudicades les obres de 
rehabilitació de les Cases

del Castell d’Amposta
A l’espai s’ubicarà l’Oficina de Turisme, la seu 

de Cultura i Festes, i un bar-restaurant.

                     P6

L’alcalde de Tortosa, Jordi Jordan, va anunciar-ho durant l’acte 
inaugural de la fira ExpoEbre, dimecres passat.

                     P4

El grup Lucta ampliarà la 
inversió al Catalunya 

Sud a 30 milions d’euros

Felicitats Mares!Felicitats Mares!
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Fa uns dies, a l’Auditori Fe-
lip Pedrell de Tortosa es va 
celebrar el Dia de les Esqua-
dres de la Regió Policial Ter-
res de l’Ebre, en el transcurs 
del qual, el cos de Mossos 
d’Esquadra reconeixen les 
actuacions destacades dels 
seus membres i la col·labora-
ció amb altres entitats i per-
sones de la societat civil.
En aquesta edició, l’Equip 
d’Atenció Primària (EAP) Torto-
sa Est ha estat guardonat per la 
seva contribució i col·laboració 
contínua amb les forces de se-
guretat, des de l’any 2008, per 
tal de garantir els drets de les 
persones detingudes. Anna Pa-
nisello, directora de l’EAP Tor-
tosa Est, Sònia Basset, adjunta a 
la direcció, i Yolanda Aragonés, 

referent de Gestió i serveis de 
l’equip, van recollir el reconei-
xement que posa de manifest la 
importància de la col·laboració 
entre les institucions sanitàries i 
les forces de seguretat per ga-
rantir un servei de qualitat a la 
ciutadania i reforçar la coordina-
ció entre els sistemes de justícia 
i salut.
Anna Panisello va expressar el 
seu agraïment a l’equip: “Gràcies 
a tots els professionals que pres-
teu servei a l’EAP Tortosa Est: 
metges, personal d’infermeria, 
de gestió i serveis, zeladors, i el 
personal del Centre d’Urgèn-
cies d’Atenció Primària (CUAP) 
Temple, per garantir un servei 
de salut òptim per a tota la ciu-
tadania”.
El delegat del Govern de la Ge-

De ben segur, molts dels 
nostres lectors i lectores 

recordaran la història del 
Diluvi universal.
D’acord amb la tradició jude-
ocristiana, al llibre del Gènesi 
de la Bíblia, s’explica que Déu, 
veient la maldat de la huma-
nitat, va decidir fer net enviant 
una catàstrofe de dimensions 
bíbliques, mai millor dit: el Di-
luvi universal que havia d’aca-
bar amb tota la gent. Tota? No!, 
perquè Déu havia posat els ulls 
en un home, Noè, a qui va fer un 
encàrrec curiós: que construís 
un vaixell gegantí, dins del qual 
s’havia d’allotjar una parella de 
cada animal de la Terra per tal 
de salvar-los de la tamborina-
da que estava a punt de caure. 
La família de Noè, tot sigui dit 
de pas, també comptava amb 
el vistiplau de Déu i entrant en 
aquesta arca de fusta, podia 
salvar-se. En teoria, la resta de 
personal ho tenia malament. La 
narració del Gènesi explica que 
la tempesta va durar 40 dies i 
que l’arca va anar brandant per 
les aigües embravides, fins que 
al cap de 150 dies va varar sobre 
les muntanyes d’Ararat sota un 
sol de justícia.
Tot i que no hi ha evidències ni 
geològiques ni paleològiques 
de l’existència d’aquest Diluvi, 
en cas que es produís, hauria si-
gut una tempesta perfecta, una 
unió d’aire calent d’un sistema 
de baixa pressió, aire fred i sec, 
i humitat tropical capaç de ge-
nerar un huracà. Tres factors la 

combinatòria dels quals, té re-
sultats potencialment perillosos.
Es pot dir que estem en una 
tempesta perfecta? Valorem-ho.
Aquests darrers dies a Catalu-
nya han caigut uns bons (i es-
perats) patacs d’aigua, fins al 
punt que en alguns llocs han fet 
destrosses materials. En un país 
en el que la pluja no sap plou-
re, només ha posat un pedaç, 
un respir, al greu problema de 
la sequera. Dels tres condicio-
nants per a una bona tempesta 
perfecta, el de la pluja gairebé 
és el més lleu. Perquè mentre a 
Catalunya plovia, a Madrid, uti-
litzant una expressió molt cas-
tissa, queien “chuzos de punta” 
provocats per la decisió de Pe-
dro Sánchez de prendre’s uns 
dies de distància de la vida pú-
blica per tal de reflexionar sobre 

el seu futur en la presidència del 
Govern, després que la dreta i 
l’ultradreta, personificades en el 
col·lectiu Manos Limpias, posés 
a la seva dona, Begoña Gómez, 
en el punt de mira acusant-la 
d’utilitzar la seva posició per in-
fluenciar acords de negocis. La 
fiscalia ha demanat que s’arxivi 
la causa i Gómez no està impu-
tada, però tot i així, Pedro Sánc-
hez va optar per mantenir silenci 
durant 5 dies, després dels quals, 
en una compareixença pública, 
va decidir que, després de refle-
xionar i fer un treball d’intros-
pecció, continuaria exercint la 
presidència del Govern espanyol 
“con más fuerza si cabe”. Els 
“chuzos de punta” li han caigut 
després, quan tota la dreta en 
pes l’ha acusat de cabdillisme, 
de personalisme i de ridícul.

Tot això ha animat, i força, la 
campanya electoral catalana, 
situant Salvador Illa enmig de 
l’huracà. El candidat del par-
tit que, segons les enquestes, 
té més possibilitats de gua-
nyar les eleccions, està ara en 
boca de tothom i els debats 
que es produiran abans del 12 
de maig, prometen ser incisius 
i carregats de retrets. Veurem 
si a banda dels improperis, se-
gons quins candidats tenen 
temps per presentar les seves 
propostes per a un país que té 
molts problemes i que neces-
sita gent molt ferma que tingui 
idees efectives per resoldre’ls.
En plena tempesta política, la 
gent es veu colpejada pel tifó 
d’opinions i desconsideracions 
dels líders polítics i, amb mira-
da atònita, veu com es soscava 
una societat plena de ciuta-
dans intel·ligents i amb criteri, 
als quals es demanarà el vot en 
pocs dies.
Com totes les borrasques, 
aquesta també passarà i l’hu-
racà es convertirà en una lle-
vantada de tardor en plena pri-
mavera, amb aquelles pluges 
que cauen fent bombolles, i 
duren i duren. Els propers dies 
prometen ser intensos, amb 
debats electorals a Catalunya, 
plenaris de control a Espanya 
i enmig, l’esperança que aviat, 
les aigües tornin a la llera, i que 
siguin propícies i calmades. La 
ciutadania, enmig de la tem-
pesta i capejant el temporal, ho 
mereix.

 Enmig de la tempesta perfecta

L’EAP Tortosa Est rep un reconeixement per la seva col·laboració
amb el cos de Mossos d’Esquadra

neralitat a les Terres de l’Ebre, 
Albert Salvadó, va presidir l’ac-
te, igual com el director general 
de la Policia, Pere Ferrer, l’alcal-
de de Tortosa, Jordi Jordan, i el 
cap de la Regió Policial Terres de 
l’Ebre, l’intendent Joan Carles de 
la Monja.

En aquest acte es van lliurar 122 
felicitacions, entre les quals 112 
a membres del cos de Mossos 
d’Esquadra i altres 10 externes 
a membres d’altres cossos po-
licials i de seguretat, personal 
del servei d’administració i ciu-
tadans.

EDITORIAL
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* EXPOEBRE: L’espai Taste & 
Fashion inclourà una progra-
mació d’actuacions musicals 
amb grups de versions lo-
cals, discjòqueis del territori 
i un grup tribut a Queen. Cal 
destacar com a plats forts el 
concert de Pepet i Marieta 
que va tenir lloc dimecres; 
el concert de Los Inhuma-
nos avui divendres 3 de maig 
a les 21.30, i el concert de 
cloenda amb el grup tortosí 
Elma, a les 20.00 hores.

* ÈXIT DE PARTICIPANTS en 
el Fòrum Econòmic de les 
Terres de l’Ebre, organitzat 
en el marc d’Expoebre 2024. 
La trobada es va centrar en 
els ODS de l’Agenda 2030 de 
la mà d’experts com Natalia 
Olson-Urtecho, Emilio Duró, 
Jordi Gonzàlez, David Sanz i 
Josep Maria Canyelles.

* JUNTS PER TORTOSA de-
manarà al ple que es continuï 
amb la reforma projectada 
de la plaça Alfons XII i l’apar-
cament soterrat. La porta-
veu, Meritxell Roigé, recorda 
que és un projecte “que no 
costaria ni un euro als tor-
tosins, ja que seria l’empresa 
concessionària qui assumiria 
el cost de l’obra".

* EL CONSELL DE LA IN-
FÀNCIA proposa implantar 
la recollida porta a porta per 
millorar la taxa de reciclat-
ge a Tortosa. Els membres 
d’aquest òrgan de participa-
ció ciutadana proposen dife-
rents alternatives en respos-
ta a l’encàrrec que van rebre 
per part de l’alcalde.

* SUCCESSOS: Ferit un jove 
de vint anys a Tortosa apu-
nyalat en una baralla. Els 
Mossos van detenir l’agres-
sor al seu domicili i està acu-
sat de temptativa d’homicidi.

* JESÚS: Dilluns es farà la 
presentació de la Fira de 
l’Oli de les Terres de l’Ebre. 
Abans, demà, hi haurà un 
acte promocional al Mercat 
de Tortosa.

* EL CONSELL COMARCAL 
DEL BAIX EBRE va presen-
tar una liquidació del 2023 
amb un romanent de gairebé 
80.000 euros. El ple va do-
nar compte de la liquidació 
del pressupost de 2023, amb 
un resultat pressupostari po-
sitiu de 343.926 euros i un 
romanent de tresoreria de 
78.355€.

Breus

L’associació d’Amigues i 
Amics de Tortosa per a la 
UNESCO, juntament amb la 
Universitat Rovira i Virgili, han 
enllestit el lliurament del 17è 
Premi Federico Mayor Zara-
goza, que té com objectiu fer 
reflexionar sobre l’article dot-
zè de la Declaració Universal 
dels Drets Humans: “Ningú 
no serà objecte d’intromissi-
ons arbitràries en la seva vida 
privada, la seva família, el seu 
domicili o la seva correspon-
dència, ni d’atacs al seu ho-
nor i reputació”. Els partici-
pants han elaborat un treball 
en grups de com a mínim tres 
persones. I com a conclusió 
han elaborat un vídeo de dos 
minuts de durada que ha es-
tat el que han presentat. En 
aquesta edició se n’han pre-
sentat 69: 51 són de les Ter-
res de l’Ebre i els altres de la 
resta de Catalunya. L’acte de 
lliurament serà dissabte 11 de 
maig, a les 12 h. Zaragoza im-
partirà la conferencia ‘Nosal-
tres, els pobles’.

Premi Federico 
Mayor Zaragoza

Alcanar, seu de l’estrena a 
escala de país del musical 
Sister Act

El Teatre Auditori José Anto-
nio Valls Subirats, dintre de 
la programació de les Festes 
de Maig, acollirà l’estrena del 
musical de la Farsa Compa-
nyia que té per nom Sister 
Act. Amb una trama plena 
d’intriga, comèdia i música, 
segur que serà un èxit entre 
els habitants del municipi i 
els visitants. El Teatre Audi-
tori José Antonio Valls Subi-
rats es convertirà en el cen-
tre de l’entreteniment durant 
aquests dies de festa.

SOCIETAT
Dia de la Mare

La regidora de festes, Txell 
Ulldemolins, mostrava el seu 
entusiasme per acollir aques-
ta estrena a escala de país: 
“És un goig poder acollir al 
municipi una estrena tan im-
portant com aquesta. El Tea-
tre Auditori J.A. Valls Subirats 
serà seu i testimoni de l’estre-
na d’aquest musical que segur 
que gaudirà de molts èxits". 
Dia de l’estrena: dissabte 18 
de maig a les (19 h). Segon 
passi: diumenge 19 (17h). Ter-
cer passi: diumenge 19 (20 h).

El delegat i els directors 
del Govern a l’Ebre tanquen 
el mandat reivindicant els 

“reptes històrics” executats

Aquest dimarts s’ha celebrat 
a Tortosa l’últim consell de 
direcció del Govern a les 
Terres de l’Ebre. El delegat, 
Albert Salvadó, i els directors 
dels Serveis Territorials fan 
un “balanç molt satisfacto-
ri” dels projectes duts a ter-
me en menys de tres anys. 
Salvadó ha assenyalat que 
el Govern ha “entomat i ar-
rencat reptes que eren his-
tòrics a les Terres de l’Ebre”. 

Algunes d’aquestes “ambi-
cioses” actuacions queden 
en execució i s’hauran de 
finalitzar el pròxim mandat. 
Són l’ampliació de l’Hospital 
de Tortosa Verge de la Cinta 
(HTVC), el regadiu Xerta-Sé-
nia, les mesures de protec-
ció del Delta, el Pla Director 
Urbanístic, el ramal ferrovia-
ri del polígon Catalunya Sud 
o el desplegament dels Fons 
de Transició Nuclear.

17 EDICIONS

Aquest diumenge, dia 5 de 
maig, es celebra el Dia de la 
Mare. Aquesta és una jornada 
que té les mares com a pro-
tagonistes i que es comme-
mora a gran part del món, tot 
i que en dates diverses depe-
nent del país. A casa nostra 
sempre cau el primer diu-
menge de maig, el mes que, 
de forma tradicional, està de-
dicat a la Mare de Déu en la 
tradició cristiana. 
Tot i així, el record de les ma-
res i el seu homenatge, en-
fonsa les seves arrels en la 

mitologia clàssica provinent de 
Roma i Grécia, amb personatges 
que juguen un rol matern com 
Cibeles o Hera, mare de tots els 
déus.
La commemoració actual, tan-
mateix, té connotacions religio-
ses en record de la Verge Maria, 
convertida en l'anomenat "Diu-
menge de les Mares", en la qual 
els fills i filles acostumaven a ho-
menatjar a les seves progenito-
res amb regals i molt sovint, amb 
obsequis en forma de manuali-

tats fets per ells mateixos.
A casa nostra la celebració 
en honor a les mares sol fes-
tejar-se en el sí de cada casa 
d'una forma particular i íntima, 
tot i la seva marcada conno-
tació comercial, que s'ha fet 
molt popular i que és general-
ment acceptada.
La figura materna és, al mateix 
temps, la figura familiar feme-
nina i el seu homenatge res-
pon, també, al respecte a totes 
les dones, siguin o no mares.    

El costum de celebrar 
el Dia de la Mare té 

arrels mitològiques i 
religioses 
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* EXPOEBRE: L’espai Taste & 
Fashion inclourà una progra-
mació d’actuacions musicals 
amb grups de versions lo-
cals, discjòqueis del territori 
i un grup tribut a Queen. Cal 
destacar com a plats forts el 
concert de Pepet i Marieta, 
que va tenir lloc dimecres; 
el concert de Los Inhuma-
nos avui divendres 3 de maig 
a les 21.30h i el concert de 
cloenda amb el grup tortosí 
Elma a les 20.00 hores.

* ÈXIT DE PARTICIPANTS en 
el Fòrum Econòmic de les 
Terres de l’Ebre organitzat 
en el marc d’ExpoEbre 2024. 
La trobada es va centrar en 
els ODS de l’Agenda 2030 de 
la mà d’experts com Natalia 
Olson-Urtecho, Emilio Duró, 
Jordi Gonzàlez, David Sanz i 
Josep Maria Canyelles.

* JUNTS PER TORTOSA de-
manarà al ple que es continuï 
amb la reforma projectada 
de la plaça Alfons XII i l’apar-
cament soterrat. La porta-
veu, Meritxell Roigé, recorda 
que és un projecte “que no 
costaria ni un euro als tor-
tosins ja que seria l’empresa 
concessionària qui assumiria 
el cost de l’obra".

* EL CONSELL DE LA IN-
FÀNCIA proposa implantar 
la recollida porta a porta per 
millorar la taxa de reciclat-
ge a Tortosa. Els membres 
d’aquest òrgan de participa-
ció ciutadana proposen dife-
rents alternatives en respos-
ta a l’encàrrec que van rebre 
per part de l’alcalde.

* SUCCESSOS: Ferit un jove 
de vint anys a Tortosa apu-
nyalat en una baralla. Els 
Mossos van detenir l’agres-
sor al seu domicili i està acu-
sat de temptativa d’homicidi.

* JESÚS: Dilluns es farà pre-
sentació de la Fira de l’Oli de 
les Terres de l’Ebre. Abans, 
demà, hi haurà un acte pro-
mocional al Mercat de Tor-
tosa.

* EL CONSELL COMARCAL 
DEL BAIX EBRE va presen-
tar una liquidació del 2023 
amb un romanent de gairebé 
80.000 euros. El ple va do-
nar compte de la liquidació 
del pressupost de 2023, amb 
un resultat pressupostari po-
sitiu de 343.926 euros i un 
romanent de tresoreria de 
78.355€.

Breus

L'Onada Serveis i Onaictus 
participen en la fira ExpoEbre

L'Onada Serveis i OnaIctus 
tenen presència a la fira Ex-
poEbre de Tortosa, que es va 
inaugurar el dimecres dia 1 i 
d'allargarà fins el dia 5. Aquesta 
fira de mostres és un referent a 
les Terres de l'Ebre i en aquesta 
ocasió, L'Onada Serveis hi par-
ticipa donant a conèixer l'orga-
nització, que està en plena ce-
lebració del seu 30è aniversari.
OnaIctus és el centre d'es-
timulació neurològica que 
L'Onada té al seu centre de 
Tortosa. L'objectu d'OnaIctus 
és oferir teràpia i suport que 
ajudi a la recuperació de per-

sones que han patit un acci-
dent neurològic i necessiten 
cures i tractament orientat a 
aconseguir la seva recupera-
ció, independència i millora de 
la seva qualitat de vida, espe-
cialment durant les primeres 
setmanes després d'haver tin-
gut un ictus.
El Centre d'Estimulació Neuro-
lògica OnaIctus  dona servei a 
totes les Terres de l'Ebre i a l'es-
tand d'ExpoEbre, les professi-
onals de L'Onada i d'OnaIctus 
ofereixen informació i atenció 
sobre els serveis a totes les 
persones que s'hi acostin.    

L’alcalde avança que el grup Lucta ampliarà la 
inversió al Catalunya Sud a 30 milions d’euros

La 78a edició de la fira multi-
sectorial ExpoEbre està oberta 
al Pavelló Firal de Tortosa fins 
al pròxim diumenge. Cinc dies 
en els quals Tortosa es conver-
teix en la capital sostenible del 
sud de Catalunya, ja que la fira 
està dedicada enguany als Ob-
jectius de Desenvolupament 
Sostenible (ODS) de l’Agen-
da 2030. Dimecres va tenir 
lloc l’acte d’inauguració, que 
va anar a càrrec del rector de 
la UNED, Ricardo Mairal, amb 
motiu del 50è aniversari de 
l’obertura del centre a la ciutat.

EXPOEBRE

Mairal va destacar el paper del 
món universitari en la societat 
i la vinculació de la ciència i la 
innovació amb el progrés. 
Per la seva banda, l’alcalde de 
Tortosa, Jordi Jordan, va avan-
çar durant l’acte inaugural, que 
el grup Lucta, dedicat a la fa-
bricació d’aromes i fragàncies, 
invertirà 30 milions d’euros, 5 
més dels previstos inicialment, 
per posar en marxa una planta 
d’innovació tecnològica al po-

lígon Catalunya Sud. “La previ-
sió de l’empresa és iniciar les 
obres entre finals d’any i prin-
cipis del vinent”, va dir Jordan, 
que va recordar que durant el 
procés de construcció de les 
instal·lacions es generaran uns 
80 llocs de treball, mentre que 
una vegada posada en marxa, 
suposarà la creació de 25 llocs 
de treball directes. ExpoEbre 
2024 disposa de diferents es-
pais temàtics: Ebretech, amb 

Jordan va fer aquest 
anunci durant l’acte 
inaugural de la fira 

ExpoEbre, que va anar 
a càrrec del rector de la 

UNED, Ricardo 
Mairal, amb motiu del 

50è aniversari

Aprovats els projectes de 
construcció de les llars d’infants 
municipals del Temple i Ferreries

La junta de govern local de 
l’Ajuntament de Tortosa ha 
aprovat els projectes de cons-
trucció de les dues llars d’in-
fants municipals previstes als 
barris del Temple i Ferreries. 
Uns projectes que ara estan 
en fase d’exposició pública i si 
no es presenten al·legacions, 
quedaran aprovats de manera 
definitiva. 
D’altra banda, l’Ajuntament 
està pendent de la resolució 
del Departament d’Educació 
respecte de l’aprovació del fi-
nançament d’infraestructures, 
equipament i funcionament 
de les noves places del pri-
mer cicle d’educació infantil. 
Pel que fa al projecte de la 
llar d’infants de Ferreries, que 
s’emplaçarà al carrer Joan Se-
bastià Elcano, es preveu cons-
truir una edificació en planta 

baixa en un solar rectangular, 
amb una superfície construïda 
de 367,85 metres quadrats. 
Quant a la llar d’infants del 
barri del Temple es situarà al 
carrer Ferran d’Aragó amb 
l’avinguda del Canal, on es farà 
una edificació de planta baixa 
amb una superfície construïda 
de 367,85 metres quadrats.

les últimes novetats en tec-
nologia, innovació i robòti-
ca; Ebreambient, amb el medi 
ambient i la sostenibilitat com 
a protagonistes; el sector de 
l’automoció; el sector soci-
al, amb entitats i associacions 
i l’espai Taste & Fashion amb 
l’oferta gastronòmica i lúdica. 
“Durant cinc dies ExpoEbre es 
converteix en l’epicentre eco-
nòmic del territori, reunint ex-
positors de sectors diferents”.

La junta de govern 
local de l’Ajuntament 
de Tortosa ha aprovat 
els projectes dels dos 

edificis i resta 
pendent que Educació 

concedeixi el 
finançament
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* EL PROJECTE TIANBOT 
DE L’EQUIP SKILLS-LAB, li-
derat pel FabLab TE i que 
està format per Maria Dols 
i Guillem Sánchez, de 1r i 
2n de Batxillerat de l’Insti-
tut Ramon Berenguer IV, i 
per Clàudia Jiménez de 3r 
d’ESO de l’Institut Escola 
Daniel Mangrané de Jesús, 
van resultar guanyadors del 
primer premi i 500 euros  
del Pitch Competition de la 
tercera edició del Catalunya 
Summit, Congrés d’empre-
nedoria i innovació per jo-
ves de tot el país.

* L’ESCOLA DE DANSA JAC-
QUELINE BIOSCA va ser un 
dels centres participants en 
el prestigiós certamen de 
dansa Premi Beca Rose-
ta Mauri de Reus, el passat 
27 de gener. L’Ajuntament 
d’Amposta va rebre als par-
ticipants de l’Escola Jac-
queline Biosca al saló de 
plens, per reconèixer el seu 
esforç i dedicació, així com 
els resultats obtinguts, i en-
tregar una beca de 500 eu-
ros que els permetrà reno-
var el vestuari professional.

El ple dona llum verda a l’ordre de 
continuïtat de la zona blava amb l’empresa Eysa

La zona blava tornarà a estar 
activa avui divendres 3 de maig 
per tal de seguir regulant l’esta-
cionament i afavorint la rotació 
de vehicles. I és que el ple ordi-
nari d’abril va aprovar, amb els 
vots a favor de Som Amposta i 
ERC i l’abstenció de JxA, l’ordre 
de continuïtat de la zona blava 
amb l’empresa Eysa i en les ma-
teixes condicions que hi havia 
abans de la suspensió del con-
tracte. 
El ple ordinari d’abril també va 
aprovar els Plans Locals de Polí-
tiques de Dones i LGBTI+. Ho va 
fer, en els dos casos, amb el vot 
a favor de l’equip de govern i 
l’abstenció dels altres dos grups 
a l’oposició. El Pla Local de Do-
nes inclou 35 mesures i 87 ac-

ES REACTIVA AVUI

El ple va aprovar 
els Plans Locals de 

Polítiques de Dones i 
LGBTI+

cions, mentre que el de LGBTI+ 
inclou 25 mesures i 35 accions. 
Ambdós plans són per al man-
dat 2024-2027.
Un altre dels punts de l’ordre 
del dia va ser una modifica-
ció de pressupost d’1,3 milions 
d’euros. La gran part, prop d’un 
milió d’euros, es corresponen 
a la incorporació de factures 
de l’any passat que es paga-
ran en càrrec al romanent de 
tresoreria. “Són factures prin-

les administracions públiques, 
és que des que comencem a 
preparar els projectes fins que 
els acabem licitant, hi ha hagut 
tants canvis de preus, que ha 
acabat pujant el pressupost”.
Pel que fa al bloc de mocions, 
se’n van debatre quatre. Les 
que van tirar endavant són la 
proposta de Som Amposta per 
crear un servei d’assessora-
ment per a combatre els pos-
sibles abusos bancaris, i la de 
JxA per catalogar la sirena de 
la Càmara Arrossera com a Bé 
Cultural d’Interès Local (BCIL). 
Totes dues es van aprovar per 
unanimitat. 
Les que no van prosperar van 
ser, per una banda, la moció 
de Som Amposta per demanar 
l’amnistia pel Sr. José Lomas.
Per l’altra, tampoc va prosperar 
la proposta de JxA per canviar 
el lloc de la zona jove a les pro-
peres Festes Majors. En aquest 
cas van votar a favor JxA i Som 
Amposta, i en contra, ERC.

cipalment vinculades al servei 
d’atenció domiciliària, a la re-
cuperació de la via pública, a la 
recollida i gestió de residus i a 
cultura i festes”, afegeix l’alcal-
de, Adam Tomàs, qui també ha 
destacat que “hi ha una petita 
partida, d’uns 35.000 euros, per 
incorporar al projecte de re-
cuperació del Mercat, vinculat 
a un Fons Next Generation, en 
el qual es van atorgar 414.000 
euros. El que ens està passant a 

La Junta de Govern Local d’Amposta 
adjudica la rehabilitació de 

les Cases del Castell
La Junta de Govern Local (JGL) de di-
lluns 29 d’abril va adjudicar a l’empresa 
ampostina Adolfo Constructors la reha-
bilitació de les Cases del Castell per un 
import total de 931.207,83€ (IVA inclòs). 
Així s’avança en aquest projecte de re-
cuperació d’aquest complex arquitectò-
nic, on s’ubicaran l’Oficina de Turisme, la 
seu de Cultura i Festes de l’Ajuntament, 
un bar-restaurant i serveis cicloturistes. 
La rehabilitació pretén compaginar la 
preservació i posada en valor de les tres 
cases amb les restes medievals que se 
sap que hi ha a sota de la més oriental. 
Així, es proposa que en aquesta casa, on 
s’ubicarà l’Oficina de Turisme, queda-
ran visibles les restes en un espai diàfan 
museïtzat i amb accés a la celòquia i els 
espais exteriors adjacents.
La rehabilitació de les Cases del Castell 
és una de les actuacions incloses dins 
del projecte Pla de sostenibilitat turística 
d’Amposta, finançat per Fons Europeus 
Next Generation dels Plans de Sosteni-
bilitat turística en destí. 
La JGL també va aprovar l’expedient de 
contractació del “Servei de digitalització 
del comerç d’Amposta a través de Car-
tellera Digital”. Organitzat en dos lots, 

aquesta licitació inclou, per una banda, 
la cartellera digital interior del Mercat 
Municipal i la integrada a l’espai comer-
cial urbà d’Amposta, per un import total 
de prop de 130.000 euros (IVA inclòs); i 
per l’altra, la cartellera digital i gestió del 
contingut per un import total de 8.760 
euros (IVA inclòs).
Finalment, la Junta de Govern Local 
també va aprovar l’expedient de con-
tractació de les obres de substitució, 
millora i instal·lació de xarxes de serveis 
municipals a diversos carrers d’Amposta 
per un valor total de 127.000 euros, que 
permet seguir invertint en canviar les in-
fraestructures de la ciutat, en les que els 
darrers 8 anys ja s’han invertit centenars 
de milers d’euros.
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MÉS NOTÍCIES

* L’ALUMNAT DE DELTEBRE 
planta 150 arbres en els 
centres educatius del mu-
nicipi de l’espècie Aube, en 
els centres de l’Assumpció, 
de Riumar i de Sant Miquel, i 
també a l’Institut.

* L’AJUNTAMENT amplia el 
cementiri municipal amb la 
construcció de 102 nínxols 
aquests darrers quatre anys.

* DELTEBRE confecciona el 
Pla Local de la Joventut amb 
la participació de l’alumnat 
de l’Institut de Deltebre.

Deltebre

L’onzena edició de la Tren-
cacims Paüls bat el rècord 
d’inscrits amb 1.100 parti-
cipants. Este cap de setma-
na, Paüls serà seu del Cam-
pionat d’Espanya Individual 
i per Seleccions Autonò-
miques de la FEDME i de la 
segona prova de la Copa 
d’Espanya en la modalitat 
de Carrera en Línia o Sky.
La categoria absoluta tam-
bé serà campionat de la 
‘Skyrunner National Series’ 
de la Federació Internaci-
onal d’Skyrunning (ISF) en 
categoria absoluta, pro-
mesa, júnior i juvenil, men-
tre que la categoria cadet 
serà Copa d’Espanya.

Paüls

Sharonne de Drag Race Es-
paña, Sofia Coll, del Beni-
dorm Fest 2024 i Hugo Mar-
lo d’Eufòria 2024, seran els 
caps de cartell de la tercera 
edició d’Unicorns Pride Ebre 
a Roquetes, el proper mes 
de juny. El festival comptarà 
amb 32 artistes LGBTI+ de la 
Catalunya rural, més de 20 
entitats i empreses a la fira i 
10 carrosses i comparses. La 
futbolista Alba Vilas Baiges 
serà la pregonera. El festi-
val està organitzat per Okay 
Productions i l’Ajuntament 
de Roquetes i patrocinat per 
la Fundació “La Caixa”. En-
guany es dona continuïtat a 
l’espectacle "Bingo amb plo-
ma" amb les drags Steinburg i 
Divax, que sortejaran viatges, 
productes i experiències úni-
ques durant el joc.

Roquetes

L’AMPOLLA

L’Ampolla celebrarà, el pro-
per diumenge 5 de maig, 
la 32a edició de la Diada 
de l’Ostra del Delta. Durant 
el matí es repartiran 2.500 
quilos d’ostres del Delta de 
l’Ebre entre totes les per-
sones assistents a l’esde-
veniment, que tindrà lloc al 
port pesquer del municipi. 
Com a novetat, aquest any 
es poden adquirir els tiquets 
anticipadament a través de 
la plataforma Ebreticket. 
Organitzat per l’Ajuntament 
de l’Ampolla, la festa serà de 
les 11:00 a les 14:00 hores i 
les persones assistents po-
dran gaudir de música en 
viu. A més a més, hi haurà 
un espai on els restaurants 
participants en les Jornades 
Gastronòmiques de l’Ostra 
d’aquest any exposaran al-
gun dels plats d’ostra cuina-
da dels menús que oferiran.

Diada de l’Ostra 
del Delta

“Per fer de Deltebre un 
municipi més inclusiu i 

accessible per a totes les 
persones”

la construcció d’un espessidor 
de fangs.
La instal·lació té una capaci-
tat de 1.368 m³/d, i el cabal 
influent en temporada alta 
supera puntualment la capa-
citat de tractament de l’EDAR. 
Per aquest motiu, i després de 
diverses gestions per part de 
l’Ajuntament, ara es contem-
pla la seva ampliació.

L’AMETLLA DE MAR

La Comissió de Govern del 
Consell Comarcal del Baix 
Ebre va aprovar inicialment 
aquesta amplació el 18 de 
març i ara s’ha publicat en 
fase d’exposició pública per 
un període de trenta dies en el 
Butlletí Oficial de la Província, 
en el Diari Oficial de la Gene-
ralitat, i en el tauler d’anuncis 
d’aquest Consell Comarcal.
El projecte constructiu d’am-
pliació de l’Estació Depuradora 
d’Aigües Residuals de l’Ametlla 
de Mar compta amb un pres-
supost de 9.626.748,48€.
L’EDAR de l’Ametlla de Mar es 
va posar en marxa l’any 1998 
per tractar les aigües residuals 
del municipi de l’Ametlla de 
Mar (Baix Ebre). Durant l’es-
tiu del mateix any ja es van 
produir emissions d’olors a 
la planta, que van ser objec-
te d’estudi del Departament 

A exposició pública l’ampliació de la 
depuradora d’aigües residuals

DELTEBRE
L’Ajuntament i FECOTUR instal·len 109 pictogrames 
en comerços del municipi
Tal com es va anunciar en el 
marc de la Setmana de la Sa-
lut, l’Ajuntament de Deltebre, 
conjuntament amb l’Associ-
ació FECOTUR, han iniciat la 
instal·lació de 109 pictogra-
mes en els diferents establi-
ments comercials del muni-
cipi. Una actuació que, com 
ha remarcat la regidora d’In-
fància, Gent Gran i Benestar, 
Vicky Albiol, ha de permetre 
“continuar fent passes per fer 
de Deltebre un municipi més 
inclusiu i accessible per a to-
tes les persones”.
Aquesta setmana, la mateixa 
regidora, conjuntament amb 
l’alcalde, Lluís Soler, la regi-
dora d’Enfocament Turístic i 
Sostenibilitat, Lola Casanova, 

la presidenta de FECOTUR, 
Estela Alcalà, la presidenta 
de l’Associació del Transtorn 
d’Espectre Autista de les Ter-
res de l’Ebre (ATEATE), Noèlia 
Bonet, i Marta Tomàs, repre-
sentant de la mateixa entitat, 

han visitat alguns dels co-
merços que s’han adherit en 
aquesta campanya.
En aquest sentit, cal recor-
dar que durant aquest darrer 
any l’Ajuntament de Delte-
bre ha instal·lat pictogrames 

d’Obres de la Junta de Sane-
jament. Arran d’aquest estudi 
l’Agència Catalana de l’Aigua 
(ACA) va redactar un projecte 
de rehabilitació de la planta 
que es va executar entre ge-
ner i agost de 2002 i que va 
suposar la instal·lació d’un sis-
tema d’aireació al tanc d’ho-
mogeneïtzació, l’ampliació 
amb un nou reactor biològic, i 

en equipaments municipals i 
espais d’interès i freqüentats 
pels infants, com també s’han 
pintat pictogrames als passos 
de vianants. Totes aquestes 
accions s’efectuen amb la 
col·laboració d’ATEATE.
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* EL CAP DELS MOSSOS D’ES-
QUADRA A L’EBRE, l’intendent 
Joan Carles de la Monja, va 
reivindicar “l’alt nivell d’excel-
lència” del mig miler d’efec-
tius del cos a la regió policial. 
En la celebració del Dia de 
les Esquadres, De la Monja va 
destacar les actuacions con-
tra grups criminals dedicats al 
tràfic de drogues, i sobretot al 
cultiu de marihuana.

* 3.000 PLANTES i 17 qui-
los de cabdells comissats en 
l’operació contra el tràfic de 
marihuana al Baix Ebre i a Sa-
lou. Ingressen a la presó les 
onze persones detingudes 
pels Mossos després de set 
escorcolls simulanis dimecres 
passat.

* BENIFALLET: Nova edició 
de la trobada ‘Encara podem 
canviar el món’, organitza-
da per l’Associació Amics 
de Pete Seeger de Catalu-
nya. Centenars de persones 
es reuniran, avui divendres 3 
de maig a partir de les 11 del 
matí a Benifallet per cantar i 
navegar pel riu en l’aniversari 
del cantant estatunidenc Pete 
Seeger.

L’ALDEA

L’Ajuntament consolida l’Aula 
Natura amb les escoles aldeanes

L’Ajuntament de l’Aldea ha 
consolidat el compromís 
amb la natura i l’educació 
ambiental a través de l’Aula 
Natura, i per segon any con-
secutiu, una iniciativa con-
junta de les regidories d’Ac-
ció Urbana i Rural i Acció 
Cultural i Educativa. Situat al 
Talús de Carvallo, l’Aula Na-
tura continua essent el punt 
neuràlgic per al foment dels 
valors ambientals i el conei-
xement de les espècies au-
tòctones.
En una jornada plena d’acti-
vitats, els alumnes de l’Escola 
Bressol del Delta, de l’Escola 
21 d’abril i de l’Escola Maria 
Garcia Cabanes han partici-
pat activament en diverses 

iniciatives centrades en la 
preservació de la natura i el 
respecte pel medi ambient. 
Annabel Blanch regidoria 
d’Acció Cultural i Educativa: 
“L’Aula Natura, és una activi-
tat que s’emmarca dins el Pla 
Educatiu d’Entorn que aquest 
curs hem estrenat a L’Aldea. 
Aquesta és una activitat que 
recull tots els valors del PEE, 
com fomentar la convivència 
dels alumnes dels diferents 
centres educatius, i donar 
oportunitats a tots els alum-
nes de fer activitats diferents 
i integradores”.
L’Ajuntament de l’Aldea és una 
institució compromesa amb 
la preservació del medi ambi-
ent i l’educació ambiental.

Acció Climàtica 
arxiva els 

expedients 
d’autorització 
de dos parcs 

solars al Perelló 
i l’Ametlla

La direcció territorial d’Acció 
Climàtica ha arxivat el pro-
cediment administratiu per 
rebre les autoritzacions de 
dos projectes de parc solar a 
la comarca del Baix Ebre. Es 
tracta de la planta fotovol-
taica Amepersol 1 al Perelló, 
de 34,53 MW, les seves lí-
nies d’evacuació als termes 
del Perelló i Rasquera, i de la 
planta Rapersolar 1 a l’Ametlla 
de Mar, de 40 MW, amb línies 
d’evacuació al mateix terme 
municipal. Red Eléctrica Es-
pañola ha comunicat al de-
partament que els projectes 
tenen caducats els permisos 
d’accés i connexió de la instal-
lació per no haver acreditat el 
compliment de les fites. La re-
solució no exhaureix la via ad-
ministrativa. Es pot interposar 
un recurs d’alçada a Energia.

Un centenar 
de veïns 

protesten davant 
l’Ajuntament de 

Camarles
Tal com vam informar la set-
mana passada, un centenar 
de veïns van protestar dijous 
passat a les portes de l’Ajun-
tament de Camarles per opo-
sar-se a la possible implan-
tació d’una planta de biogàs 
al terme municipal. La con-
centració va coincidir amb 
la sessió plenària municipal, 
on es va aprovar per unani-
mitat una moció que insta 
al govern local a encarregar 
un anàlisi exhaustiu sobre 
quines conseqüències tindria 
la instal·lació i fer públics els 
resultats. Els manifestants, 
convocats per GEPEC-EdC i 
agrupacions veïnals, rebut-
gen ubicar la planta al pla del 
Bif i alerten que podria com-
portar males olors i contami-
nació atmosfèrica. 
L’alcalde, Joan Curto, va re-
marcar que ara per ara, no 
tenen signat cap acord amb 
l’empresa Ence sobre el seu 
futur al municipi. (ACN)

Jornada de portes obertes de Kronospan
L’empresa Kronospan va obrir 
les seves portes a la ciutadania 
en una jornada de portes ober-
tes que va atraure l’interès de 
més de 120 veïns i veïnes.
Aquest esdeveniment va oferir 
una oportunitat excepcional 
per conèixer més sobre l’em-
presa, els seus valors i les seves 
operacions.
La jornada va començar amb 
una càlida rebuda a l’Ajunta-
ment de l’Aldea, on els assis-
tents van ser saludats per Xa-
vier Royo, alcalde de l’Aldea, 
juntament amb l’equip de Kro-
nospan. 
Xavier Royo, alcalde de l’Aldea: 
“Agraïm a Kronospan que hagi 
volgut realitzar aquesta jorna-
da de portes obertes i, per des-
comptat, que Kronospan tingui 
plans de noves inversions al 
nostre territori que suposaran 
la creació de més llocs de tre-
ball i la creació de riquesa per 
al nostre poble. Kronospan re-
presenta un gran benefici per 
l’Aldea. De fet, la passada le-

L’ALDEA

gislatura, amb la venda de ter-
renys a l’empresa i llicències 
d’obres, va suposar un benefici 
per les arques municipals de 
més de 500.000€, la creació de 
llocs de treball tant per l’Aldea 
com pel territori, l’equipament 
del futbol base de tota la Unió 
Esportiva Aldeana, l’adquisició 
de l’edifici de pisos que han ar-

ranjat, tant per als treballadors 
de la mateixa empresa com per 
a tothom qui necessiti un pis 
en règim de lloguer, l’estand 
dins de la 18a Fira de l’Arròs i 
el Comerç, col·laborant amb el 
poble, molt contents per com-
plir tot el que els hi he dema-
nat fins ara. Amb la ubicació de 
famílies vingudes per treballar, 

l’empresa està generant un 
conjunt òptim de riquesa per 
a l’Aldea. Som la població que 
dona més serveis a Kronospan. 
Una gran notícia que, avanço, 
tracta d’un projecte a mitjà ter-
mini amb l’empresa, relacionat 
amb la vegetació, que no es 
farà dins del polígon”.
Un dels moments destacats de 
l’esdeveniment va ser la pre-
sentació al Saló de Plens, on 
Joan Gaya, Desenvolupador 
de Projectes de Kronospan, va 
oferir una visió profunda sobre 
l’empresa, incloent-hi aspec-
tes com l’economia circular, 
les iniciatives mediambientals 
i les oportunitats laborals dis-
ponibles. Joan Gaya va afegir: 
“Tot l’equip de Kronospan es-
tem molt contents amb aques-
ta jornada per tenir contacte 
directe amb els veïns i veïnes 
de l’Aldea. Així podem explicar 
tot el que fem a la fàbrica, el 
que ens mou com a empresa, 
que connecta molt amb el ter-
ritori, amb les Terres de l’Ebre 

i amb la protecció dels re-
cursos naturals”. De fet Joan 
Gaya confirmava el projecte 
anteriorment citat per l’al-
calde: “Aquest any planta-
rem 40.000 arbres a l’Aldea”, 
concretament a la Torre de 
la Candela, la Via Verda i a la 
zona fluvial de la finca de la 
Palma.
Els assistents van tenir 
l’oportunitat de conèixer de 
primera mà els valors i les 
pràctiques sostenibles que 
defineixen l’essència de Kro-
nospan. La jornada va inclou-
re també un temps dedicat a 
resoldre els dubtes i les pre-
guntes que els assistents for-
mulaven.
Després de la sessió informa-
tiva, els assistents van tenir 
l’oportunitat d’accedir en dos 
autobusos fins a les instal·la-
cions de Kronospan i així van 
poder recórrer les instal·laci-
ons i conèixer els processos 
de producció d’aquesta des-
tacada empresa.
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El DeltaChamber Music Festival torna 
a expandir-se i tindrà deu poblacions 

ebrenques d’escenari
El DeltaChamber Music Festival, festi-
val internacional de música de cambra 
a les Terres de l’Ebre, torna a abraçar 
les quatre comarques i farà parada a 
deu municipis, un nou creixement i 
rècord d’escenaris en aquesta aposta 
per estendre el festival per tot el ter-
ritori. Els concerts irrepetibles amb els 
millors músics de cambra del món es 
programaran a Amposta, la seu on s’ha 
gestat i ha crescut el festival, Tortosa, 

la Sénia, Deltebre, Flix, Roquetes, Al-
canar, la Ràpita, Horta de Sant Joan i 
Móra d’Ebre. La novena edició es farà 
del 21 de juliol al 4 d’agost. El lema en-
guany és ‘Mosaic’, i es descobriran els 
més grans compositors de la història 
de la música a través d’un trencadís de 
danses d’origen multicultural “mai vist 
abans”.

L’alcalde desmenteix que han hagut amenaces i parla de 
“campanya orquestrada de desprestigi”

Esquerra Republicana de la 
Ràpita va fer un comunicat di-
marts passat en el que infor-
mava que “divendres passat, 
durant el ple municipal, el re-
gidor i les regidores del grup 
d’Esquerra Republicana de 
Catalunya vam decidir aban-
donar la sessió plenària com 
a mostra de protesta davant 
les greus amenaces i atacs 
personals rebuts per part de 
l’alcalde. Després de diversos 
intents per mantenir un debat 
constructiu i respectuós dins 
de l’espai institucional, ens 
vam veure obligats a prendre 

LA RÀPITA

Esquerra Republicana de 
la Ràpita va abandonar

el ple “pels atacs 
personals de l’alcalde” 
i estudia “emprendre 

accions legals”

aquesta decisió dràstica da-
vant la falta de garanties de 
seguretat i respecte cap als 
nostres regidors. L’actitud de 
l’alcalde durant la sessió va 
ser totalment inacceptable. 
El més preocupant no és que 
hagi estat un fet puntual, sinó 
que aquestes situacions es 
van repetint des de principis 
d’aquesta legislatura. Recor-
dem a l’alcalde i a la resta de 
membres de l’ajuntament que 
la política ha de ser exercida 
amb responsabilitat i respec-
te, independentment de les 
diferències ideològiques. Les 

amenaces i els atacs personals 
no tenen cabuda en una socie-
tat democràtica i plural com la 
nostra. Exigim una rectificació 
immediata per part de l’alcal-
de i una disculpa pública per 
les seves accions. Aquest tipus 
de comportament no només 
vulnera els principis bàsics 
de convivència democràtica, 

L’alcalde aclareix que 
“Tot el que s’ha dit esta 
setmana està en mans 

d’advocats i es prendran 
accions legals. Aviat es 

farà un comunicat”

sinó que també posa en perill 
la integritat física i emocional 
dels nostres membres. Els re-
publicans prendrem les mesu-
res necessàries per assegurar 
que es respectin els regidors 
i regidores del grup municipal 
i abandonarem el ple sempre 
que hi hagi atacs personals i 
amenaces”.

Resposta
L’alcalde Javier Reverté, va 
declarar a Més Ebre que “si 
diuen que han hagut ame-
naces i atacs personals que 
ho demostren. A hores d’ara, 
només puc dir que tot això 
és un ‘bulo’ i una campanya 
orquestrada de despresti-
gi. Tot el que s’ha dit durant 
esta setmana està en mans 
d’advocats i aviat es farà un 
comunicat en resposta i es 
demanaran rectificacions del 
que s’ha informat. I, sense 
dubte, es prendran les acci-
ons legals que correspon-
guin”. 
Finalment, de la denuncia 
presentada per un ciutadà de 
la Ràpita per unes presump-
tes amenaces de  l’alcalde, 
Reverté es mantenia en què 
tot està “en mans d’advocats 
i al seu moment s’informarà 
de les mesures que es duran 
a terme”.

El festival internacional 
celebrarà la novena edició del 

21 de juliol al 4 d’agost

La Galera:
29a edició d’Argila, la Fira de la Terrissa

Un any més terrissers i ceramistes d’arreu de Catalunya, l’Estat espanyol, Por-
tugal, Marroc, Hongria i  França es retroben a la Galera. La Fira està situada, 
com ja és habitual, entre els carrers Major i Sant Llorenç, plaça del Mercat, 
plaça de l’Ajuntament, Centre i Travessia del Forn. 
A la Plaça del Mercat hi ha un espai preeminent, dedicat a una comunitat au-
tònoma: Cantàbria.  La Fira està organitzada per l’Ajuntament i enguany ha 
introduït alguns canvis. Com sempre, es pot visitar el Museu Terracota amb el 
mateix horari de la Fira (de 10 a 14 h i de 16 a 21.30 h).  L’entrada i els tallers són 
gratuïts. L’acte d’inauguració va tenir lloc dimecres i fou a càrrec d’Anna Erra i 
Solà, presidenta del Parlament de Catalunya.

Comença el projecte "Gallinae" a la 
Residència L'Onada La Ràpita

Demà dissabte arrenca el projecte "Ga-
llinae Gent Gran" a la residència de 
L'Onada La Ràpita. Fa uns dies va fer-ho, 
també, com a "Gallinae Experience" a 
Vil·la Vintage d'Alcanar. 
El projecte, amb les gallines com a pro-
tagonistes, persegueix dos objectius: 
portar a terme teràpies de reminiscència 
i laborteràpia en el cas de les persones 
grans, i com a experiència en contacte 
amb la naturalesa, i amb les gallines en 
particular, per al públic en general. 
La idea parteix del fet comprovat que la 
teràpia amb animals és molt útil per a les 
persones, especialment quan es tracta 

de recuperar activitats com l'observació 
del cicle de les gallines i els pollets, la 
recollida d'ous, l'alimentació de les aus 
o el manteniment dels galliners. 
"Gallinae", doncs, proposa activitats per 
a tots els públics, però especialment per 
a persones grans en el cas de "Gallinae 
Gent Gran", que enllacen directament 
amb els temps en els quals moltes per-
sones tenien una convivència efectiva 
i diària amb gallines i altre aviram de 
granja. El record d'aquells temps pro-
porciona sensacions de benestar i nos-
tàlgica alegria que afavoreixen la salut 
física i mental.
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terres de l’ebre

La inauguració 
serà demà dissabte 4 

de maig

COPATE

Des de divendres passat i fins a l’1 de maig, el Mas de Barberans celebra la   
Festa Major de Sant Marc. Ahir dijous va ser el dia del patró. El masover Javier 
Gellida és el pregoner de les festes. Anna Prades Lleixà i Pau Guimerà Royo 
són la pubilla i el pubill major.
Hi ha previstos un gran nombre d’actes, amb vuit nits de ball, i a partir d’avui 
també n’hi haurà de taurins a la plaça. 

montsià

Jornades de
la Reserva de la Biosfera

El COPATE va celebrar la 
Jornada Professional per a 
Restauradors i Productors 
Agroalimentaris Acreditats 
a la Reserva de la Biosfera. 
Aquest esdeveniment marca 
un pas significatiu cap a una 
major connexió i col·labora-
ció entre dos sectors clau de 
la comunitat gastronòmica. 
Durant la jornada, que es va 
celebrar a Ebreterra, a Delte-
bre, els restauradors van tenir 
l’oportunitat de descobrir de 
prop la riquesa dels produc-
tes agroalimentaris acreditats 
disponibles a la Reserva de la 
Biosfera. 

Va ser una invitació per ex-
plorar, aprendre i incorporar 
aquests productes a les seves 
cartes, convertint-se en au-
tèntics impulsors de la gastro-
nomia local. El vi, l’oli, l’arròs, 
la mel i els cítrics són alguns 
dels productes que van estar 
presentats per prop d’una cin-
quantena de productors que 
hi van participar.
Per als productors agroali-
mentaris, aquesta jornada va 
representar una plataforma de 
relacions excepcional per ex-
posar els seus productes i es-
tablir contacte amb restaura-
dors interessats en col·laborar.

ALCANAR
Cinquena edició
d’Art i Flors als Balcons
Torna Art i Flors als Balcons ce-
lebrant la seva cinquena edició. 
La inauguració, programada 
per a demà dissabte 4 de maig, 
comptarà amb la participació 
de destacats artistes locals i 
amb l’Escola Esardi d’Amposta 
com a convidada.
Una destacada exposició d’art 
al carrer que reuneix al voltant 
de 60 obres plasmades en teles 
de gran format (150 x 260 cm), 
les quals engalanen els balcons 
de les façanes com una evoca-
ció moderna de l’antiga tradi-
ció de penjar estendards.
En aquesta cinquena edició 
participen estudiants de l’Es-
cola Esardi d’Amposta. La con-
vocatòria està oberta a tots els 
i les artistes majors de 17 anys, 
nascuts o residents a Alcanar, 
amb vincles amb la comunitat 

o d’altres localitats, però que 
han estat alumnes de l’Esco-
la Municipal d’Arts Plàstiques 

d’Alcanar. La inauguració tin-
drà lloc a la plaça de l’Ajunta-
ment a les 19.30h. 

SANT JAUME

Dissabte passat Sant Jaume 
d’Enveja també va ser la seu 
de la segona edició del Feel 
Dance Festival. Després de 
l’èxit de l’any passat, l’esdeve-
niment va incorporar novetats 
com el vermut musical, un 
dinar de germanor i el bingo 
musical com a preludi de les 
actuacions. Enguany hi van 
participar més d’un centenar 
d’alumnes, des dels 3 fins als 
80 anys, que van mostrar les 
diferents disciplines que prac-
tiquen dintre l’escola. A més, 
es va aprofitar el festival per 

Segona edició del Feel Dance 
Festival

a formalitzar el conveni amb 
l’Ajuntament de Sant Jaume 
perquè es converteixi en una 
de les seus de l’escola i que 
des de Feel Dance Entretein-
ment puguin estrenar els mu-
sicals al municipi.
D’altra banda, dins l’actualitat 
de la localitat, informar que 
els Diables d’Aldaia inicien la 
temporada dels Correfocs, 
demà dissabte, a Sant Jaume. 
El punt de partida serà a les 
22 hores des de la plaça 23 de 
juny, amb un recorregut fins a 
la plaça de l’Ajuntament.

L’artista Guillem Albà clourà 
a les Terres de l’Ebre la gira 
de comiat amb el seu grup 
‘La Marabunta’, demà dissab-
te 4 de maig. El Teatre Orfeó 
Montsià d’Ulldecona serà un 
dels darrers escenaris que re-
bran la representació de l’obra 
abans de l’actuació prevista 
a la seva ciutat, Vilanova i La 
Geltrú, i el comiat definitiu a 
la sala Paral·lel 62 de Barcelo-
na, el 26 de maig.

LA SÉNIA

La Sénia es prepara per viu-
re un cap de setmana ple de 
gastronomia, tradició i festa, 
amb la celebració de la 20a 
Fira Gastronòmica, que tin-
drà lloc aquest cap de set-
mana, els dies 4 i 5 de maig, 
al nucli antic de la vila. 
La inauguració tindrà lloc 
demà dissabte a les 12h, 
marcant el començament 
d’un cap de setmana dedicat 
a l’alimentació, la cultura i la 
tradició. 

20a edició 
de la Fira 

Gastronòmica

Premi de 
narrativa Sant 

Jordi
Guillem Albà 

arriba al Teatre 
Orfeó Montsià

ULLDECONA

La senienca Marta Tena 
Subirats rep el premi de 
narrativa Sant Jordi Vila de 
Santa Bàrbara. El jurat del 
concurs literari destaca l’alta 
qualitat de l’obra “Darrere de 
l’espill” com a mereixedora 
del premi narratiu que rela-
ta les vides de dues cosines 
separades durant la infan-
tesa, paral·lelament a fets 
rellevants de la història com 
el regnat d’Alfons XIII, la dic-
tadura de Primo de Rivera o 
la transició.

S. BÀRBARA
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EbreLumen 2024, sota el 
lema “Aigua, font de vida”, 
es durà a terme en deu mu-
nicipis de la comarca i està 
organitzat pel Consell Co-
marcal de la Ribera d’Ebre, 
juntament amb els ajun-
taments dels pobles que 
l’acullen, i amb el suport 
del Consorci de Polítiques 
Ambientals de les Terres de 
l’Ebre (COPATE) i l’Institut 
per al Desenvolupament 
de les Comarques de l’Ebre 
(IDECE). Començarà avui 3 
de maig a Flix i acabarà el 7 
de juny a Ginestar. 
El festival es reforça en-
guany dins la marca Fes-
tivals Terres de l’Ebre. 
“L’EbreLumen es programa 
a la primavera i és un reclam 
turístic, però també cultural 
per a la nostra població”.

L’EbreLumen 
2024 tindrà 
lloc en deu 
poblacions

RIBERA D'EBRE

Amb l‘objectiu de 
poder acollir més 

empreses

MÓRA D’EBRE
L’Ajuntament demana a ACCIÓ l’ampliació 
del polígon industrial ‘la Verdeguera’ 
L’alcalde de Móra d’Ebre, Ru-
bén Biarnés, va reunir-se amb 
representants de la Generalitat 
per traslladar-los la necessitat 
d’ampliar el polígon per poder 
donar resposta a l’interès em-
presarial per establir-se a Móra 
d’Ebre.
L’alcalde va sortir satisfet de 
la reunió mantinguda amb 
alts càrrecs de l’Agència per 
la Competitivitat de l’Empresa 
(ACCIÓ), en la que va fer-los la 
petició d’ampliar el polígon in-
dustrial ‘la Verdeguera’ i poder 
així acollir noves empreses. 
Biarnés va ressaltar la impor-
tància i necessitat per Móra 

d’Ebre de disposar de sòl in-
dustrial al municipi, per poder 
donar una resposta àgil a la 
demanda de sòl i atendre les 
peticions i consultes d’empre-
ses interessades en invertir al 
municipi.

L’alcalde va estar acompanyat 
en la reunió del responsable de 
l’Oficina del Fons de Transició 
Nuclear de l’Ajuntament, Jordi 
Maura, així com d’una de les 
empreses que vol establir-se a 
Móra d’Ebre.

Ruben Biarnés, alcalde de Móra d’Ebre.

Instal·lació de 
contenidors per 
a la recollida i 
reciclatge dels 
olis vegetals
L’Ajuntament de Gandesa re-
parteix embuts per recollir i 
reciclar els olis vegetals, i una 
xarxa de 5 contenidors per 
seguir avançant en la transi-
ció cap a l’economia circular 
i de residu 0 al municipi.
L’alcalde de Gandesa, Carles 
Luz Muñoz, destaca la neces-
sitat de “seguir fent passos 
per reduir la nostra petjada al 
medi, avançar en reciclatge i 
en economia circular, en be-
nefici de l’entorn i de tota la 
ciutadania”.
El reciclatge anirà a càrrec 
de l’empresa Olis Artemi S.L., 
i vindrà acompanyat d’una 
campanya d’informació i 
conscienciació ciutadana.

GANDESA

* MÓRA LA NOVA: El regidor Ferran Rosich, en l’acte de celebració de les Es-
quadres, va obtenir un reconeixement per part dels Mossos d’Esquadra per una 
col·laboració ciutadana en una investigació d’un delicte contra la salut pública.

* RIBERA D’EBRE: Es posa en marxa el Tiquet Rural, una eina per fomentar el 
relleu rural i frenar el despoblament. És un ajut econòmic per a la creació o 
relleu de microempreses no agràries dels territoris Leader de Catalunya, com 
és el cas de la Ribera d’Ebre. Els sol·licitants d’aquest ajut es comprometen a 
mantenir l’activitat empresarial durant un mínim de cinc anys, a comptar des 
del pagament de l’ajut.

* ASCÓ: V Concurs de Microrelats Sant Jordi Vila d’Ascó. En el marc de la Nit de 
la Cultura 2024, el proper 11 de maig, es farà el lliurament dels premis als guar-
donats. El primer Premi ha estat per ‘La llàntia màgica’ d’Alba Amàlia Fondevilla 
Pla (Ascó). Els finalistes han estat: “Ha passat un àngel’ de Joan-Sebastià Alòs 
Batlle (Sant Cugat del Vallès) i ‘La boira’ d’Ariadna Herrero Molina (Les Franque-
ses del Vallès). El tema d’enguany ha estat l’envelliment, el fer-se gran, i que és 
font d’històries i de reflexions: les relacions intergeneracionals, la saviesa, els 
reptes, l’edatisme, les alegries, la solitud...

* BENISSANET: Aquest diumenge 5 de maig a les 18.30h, a la Capella del Pilar, 
s'oferirà el concert per la igualtat de gènere, de la soprano Isabel Cañas, junta-
ment amb la pianista Akiko Nomoto. Un homenatge a totes les mares i dones.

* BATEA: El XXVIè Mercat Medieval tindrà lloc el cap de setmana del 25 i 26 de 
maig.

* TERRA ALTA: El Carnet Jove, que es va implantar ara fa 3 anys a la comar-
ca, ha iniciat la nova campanya de captació de nous avantatges. La campanya, 
desenvolupada pel Consell Comarcal de la Terra Alta en col·laboració amb els 
ajuntaments de la comarca vol captar, aquest segon any, encara més comerços, 
entitats i institucions que ofereixin més i millors descomptes a la comarca per tal 
de millorar encara més l’oferta actual d’avantatges del Carnet Jove a la Terra Alta.

MÉS NOTÍCIES EN UN 1 MINUT
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Albert Salvadó, candidat d’Es-
querra Republicana al Par-
lament, ha destacat les ex-
cel·lents xifres en ocupació 
d’aquests tres darrers anys a 
les Terres de l’Ebre, a la ve-
gada que s’ha compromès a 
“continuar treballant en aquest 
sentit i en generar llocs de tre-
ball de qualitat, que és el gran 
repte que tenim. Volem que la 
gent es pugui guanyar la vida 
a les Terres de l’Ebre i hi pugui 
desenvolupar el seu projecte 
vital, amb faena de qualitat; 
per tant, continuarem apos-
tant per la Taula per a l’Impuls 
de la Formació Professional 
a les Terres de l’Ebre”. D’altra 
banda, els candidats ebrencs 
d’Esquerra han explicat les 
seves propostes per al sector 
primari. Pel que respecta als 
pobles de l’interior de les Ter-
res de l’Ebre, Albert Salvadó 
s’ha compromès a “fer arribar 
aigua per incrementar la pro-
ductivitat de les explotacions 
agràries, que aquesta aigua 

Salvadó: “Després d’aconseguir rècord en afiliats a la Seguretat 
Social i la reducció d’aturats, generarem més llocs de treball de 

qualitat a les Terres de l’Ebre”

sigui més econòmica perquè 
els pagesos la puguin pagar, i 
per tant, dotar  d’instal·lacions 
fotovoltaiques tots els regs del 
territori, i fer una aposta clara 
per la modernització i efici-
ència dels regadius”. Esquerra 
Republicana aposta per l’in-
crement de 1.000 hectàrees 
de regadiu a la Terra Alta; per 
la posada en marxa del Xer-
ta-Sénia amb l’increment de 
3.200 hectàrees, i per exigir 
al Govern espanyol del PSOE 

POLÍTICA
Mònica Sales defensa en un acte a Amposta davant de 
més de 200 persones, que “l’equilibri territorial no es 
proclama, es practica”
La candidata de Junts+ Puig-
demont per Catalunya a la de-
marcació de Tarragona, Mòni-
ca Sales, ha demanat el suport 
a les urnes perquè Catalunya 
deixi de ser una “sucursal” i 
poder esdevenir un país amb 
competències plenes a tra-
vés del “lideratge indiscutible 
del president Puigdemont”. 
Des del casal cívic d’Ampos-
ta, en un míting amb més de 
200 persones, Sales ha reivin-
dicat la importància de l’equi-
libri territorial que només es 
garanteix amb Puigdemont, i 
ha posat com a exemple que 
“una dona del sud encapçala 
la candidatura de tota la de- marcació de Tarragona”. “No 

n’hi ha prou de parlar d’equili-
bri territorial, s’ha de practicar, 
i des de Junts+ ho fem amb 
fets, no amb paraules buides”, 
ha manifestat.
Sales ha reivindicat la necessi-
tat d’aixecar un país que està 

misme o ambició. El candidat 
Illa, més enllà de castellanitzar 
topònims sense vergonya, mai 
posarà els interessos del país 
per sobre dels del seu partit. 
El país se’ns està desfent a les 
mans i no ho podem perme-
tre”, ha dit. 
La candidata jesusenca també 
ha criticat la gestió de la se-
quera feta pel Govern d’ERC, 
que només ha fet que con-
frontrar territoris. 
Per la seva part, la portaveu 
al Congrés, Miriam Nogue-
ras, ha criticat la comèdia que 
s’ha viscut els darrers dies al 
voltant de la decisió de Pedro 
Sánchez. 
Nogueras ha assenyalat que 
Pedro Sánchez “té un pla per 
a ell i per a Espanya, no per a 
Catalunya” i que a “l’esquerra 
espanyola li importa Catalu-
nya, el mateix que li importa a 
la dreta espanyola: res”.

adormit, i ha recordat que el 
12M és un plebiscit entre Sal-
vador Illa i Carles Puigdemont. 
“Hem d’escollir entre un presi-
dent sense esma i adormit o el 
lideratge; hem de triar entre 
sucursalisme o sentit d’estat; 
hem d’escollir entre confor-

namental per ajudar en l’en-
fortiment de les cooperatives 
i desplegar una línia d’ajudes 
per als nostres productors, la 
indústria agroalimentària, la 
modernització d’equips, els 
cellers  i els molins”.
Entre altres propostes, Esquer-
ra fixa com a prioritat rellançar 
l’ús, el foment i la presència 
del català, i reforçar la seva 
protecció. Es compromet “a 
dotar de més eines, recursos 
i acompanyament als agents 
que fan possible l’oferta cultu-
ral de les Terres de l’Ebre”.
Així mateix, Esquerra es reivin-
dica com el millor aliat i garan-
tia per a la defensa del sector 
pesquer ebrenc. “Al costat de 
les confraries per defensar la 
supervivència del model de 
pesca tradicional amenaçat per 
Europa i un Govern espanyol 
del PSOE-PSC que n’és còm-
plice”. Esquerra també conti-
nuarà impulsant la transforma-
ció feminista, la defensa de la 
diversitat i dels drets LGBTI+.

El PSC lamenta 
la manca de 

“fets” en favor 
del nou hospital 

La candidata ebrenca de 
Junts+ Puigdemont per Ca-
talunya, Irene Negre, número 
5 per Tarragona, ha expli-
cat les propostes en matèria 
de mobilitat des de l’estació 
de tren de l’Aldea-Ampos-
ta-Tortosa. Negre ha denun-
ciat el “pèssim” estat del ser-
vei ferroviari a Catalunya que, 
en molts casos, “sembla ter-
cermundista” i ha lamentat 
que els usuaris hagin de patir 
retards i incidències diàries. 
“Catalunya necessita liderat-
ge, necessita fer-se respectar 
i necessita un bon govern. 
Per moltes raons, però tam-
bé perquè els trens funcionin 
correctament cal un govern 
fort que només pot liderar el 
president Puigdemont. Votar 
Illa és perpetuar els retards i 
les incidències”. 

Irene Negre: 
“Votar Illa 

és perpetuar 
el desgavell 
ferroviari”

12-M

que executi amb caràcter 
d’emergència, les obres de la 
comunitat de regants del Baix 
Priorat que garanteixen el reg 
a diferents pobles de la Ribera 
d’Ebre. “Apostem pel regadiu, 
i això no vol dir fer servir més 
aigua, sinó fer-ho de mane-
ra més eficient, amb regadius 
del S.XXI. Els Fons de Transició 
Nuclear han de suposar un re-
vulsiu per als nostres pagesos, 
ramaders i indústria agroali-
mentària; seran una eina fo-

Els candidats socialistes 
ebrencs a les eleccions del 12 
de maig han reclamat “fets” 
en defensa dels serveis pú-
blics de salut. Marcant l’activi-
tat del seu grup parlamentari 
durant l’anterior legislatura, 
juntament amb el reclam de 
la plataforma, com “la base” 
per tal que fos reconeguda la 
necessitat d’un nou hospital a 
les Terres de l’Ebre, la senien-
ca Lídia Ferré lamentava “la 
deixadesa del govern republi-
cà” a l’hora de concretar-ne 
avenços. “L’últim govern del 
tripartit, amb José Montilla 
al capdavant, ja va deixar un 
pla elaborat i un projecte de 
construcció. Però els diferents 
governs de Junts i ERC no han 
considerat que fos una priori-
tat, apostant per una amplia-
ció de l’Hospital Verge de la 
Cinta. Nosaltres garantim que 
aquest nou hospital universi-
tari serà una realitat a les nos-
tres terres. No som un territori 
de segona”. (Ebredigital)

terres de l’ebre

Miriam Nogueras: 
“Pedro Sánchez té un pla 
per a ell i per a Espanya, 

no per a Catalunya
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terres de l’ebre

LA NOVA 
TERCERA 
CATALANA  
Si aquesta setmana s’hagués 
acabat la lliga, els 16 equips 
de la temporada vinent a 
la tercera catalana ebrenca 
serien: els 3 de 2a catalana: 
Ampolla, Móra Nova, i Jesús 
Catalònia, els 11 que queda-
rien de tercera: Ametlla, La 
Cava, Flix, Perelló, Alcanar, 
Roquetenc, Santa Bàrbara, 
Masdenverge, Jesús i Maria 
B, Camarles B i Pinell, i dos 
de quarta catalana: Amposta 
B i la plaça 16 sortirà dels 
play-offs de quarta. 
Una tercera catalana que 
guanyaria qualitat per tenir 
deu equips que han mil·litat 
a segona. Equips clàssics 
de la segona. La temporada 
vinent n’hi haurà que voldran 
pujar. Si bé les últimes 
dues campanyes Gandesa i 
Amposta han tingut la lliga a 
la mà i gairebé no han tingut 
rival, la temporada propera 
hi haurà molts favorits i a 
més amb l’atracció que pot 
pujar el segon sempre que 
no sigui l’equip que menys 
punts sumi dels tres segons 
de Tarragona. Si a la segona 
catalana hi ha la crem de 
la crem d’equips del nostre 
territori, destacar que la 
futura tercera catalana serà 
força interessant ja que en 
els darrers anys ha estat molt 
descafeïnada. 

I l’experiment de fer una lliga 
de 16 equips s’ha quedat però 
jo no el comparteixo perquè 
penso que són massa mesos 
d’aturada.

CELMA

EL DESCENS DEL 
CERDANYOLA
La setmana passada vam 
informar de la situació dels 
descensos de Primera catalana 
i quina influència poden tenir 
a la Segona. Els números són 
fàcils. De Segona catalana esta 
temporada en baixen 5 per pla 
de competició. Per tant, de 18 
en queden 13. Així mateix, pu-
jaran dos equips a Primera. En 
queden 11. De Tercera catalana 
en pugen 3 (els 3 campions 
de la província). Això vol dir 
14 equips. Fins a 16 hi ha dues 
vacants que comporten que 
si de Primera baixessin dos 
tarragonins no hi hauria cap 
afectació. Se’n necessitarien 3. 
Però esta setmana cal contem-
plar el descens del Cerdanyola 
de 2a Federació. Este descens 
comporta, de moment, una 
compensació de Tercera Fede-
ració. O sigui, baixaria el 15è 
(es podria equilibrar si puja un 
segon equip català, dels que 
jugaran play off d’ascens a 2a 
Federació). I  té efecte dominó. 
Un equip més de Lliga Elit 
baixa i també un equip més de 
Primera. En este cas seria el 
pitjor 12è dels 3 grups. A hores 
d’ara, el Prat B (12è del grup 3) 
té 33 punts i va per davant de 
Turó de la Peira i de Cardedeu 
que en tenen 31. A la segona 
catalana, lògicament hauria 
de baixar un altre equip dels 
sis grups, en este cas el pitjor 
13è. A hores d’ara no és del 
grup nostre. Continuo pensant 
que serà complicat que tot 
pegat ens afecti. Però, sense 
alarmismes, cal mirar també 
els resultats dels equips citats 
en les properes jornades. 

MICHEL TERCERA FEDERACIÓ
TERCERA FEDERACIÓ

Girona B-Rapitenca dium 12.30h

PRIMERA CATALANA

S Ildefons-Ascó  dissabte 17h

Sitges-Tortosa E dissabte 17.30h

SEGONA CATALANA

Dissabte:

Pobla Mafumet- la Sénia 16.30h

Catalònia-Ulldecona 16.30h

Camp Joliu-Jesús i Maria 18h

Gandesa-Ampolla 18h

Cambrils U-Camarles 18.30 h

Arboç-Rem Bítem 18.30h

Diumenge

Aldeana-Hospitalet 12 h

Vilaseca-M Nova 17h

TERCERA CATALANA

Dissabte:  

Ametlla-Flix 16h

Roquetenc-S Bàrbara 16.30h

Camarles B-Catalònia B 17h

Masdenverge-Pinell 18h

Alcanar-Godall 18.30h

J i Maria B-la Cava 20h

Diumenge: 

Tortosa Ebre-Perelló 16h

Xerta-Amposta 17h

QUARTA CATALANA 

Dissabte: Amposta-J i Maria 15.30h

Olimpic-Campredó 17h

S Jaume-Ametlla 18h

La Cava-Corbera 20 h

Diumen:  

Fatarella-Torre Esp 16h

La Galera-Gandesa 17h

Ginestar-Tivenys 17h

Benissanet-Horta 18 h

LA PROPERA

El partit de
Canal TE:

Benissanet-Olimpic
Diumenge 23 h

El partit de
Canal TE:

Cambrils U-Camarles
Diumenge 19 h i 22.30 h

Tortosa Ebre:
partit per oblidar

El Tortosa Ebre, una vegada ja 
salvat i sense opcions de po-
der arribar a  la promoció, s’ha 
desconnectat de la competició. 
Diumenge va perdre contra el 
Sarrià, equip ja decendit (0-2). 
Els tortosins no van ser l’equip 
de la segona volta i amb els 
minuts van estar travats. Mal-
grat això, al primer temps van 
tenir dues opcions, una d’elles 
clara arran de la millor jugada 
del primer acte. No obstant, 
el Sarrià va créixer i aprofitant 
concessions locals va generar 
dues possibilitats. A la represa, 
el Tortosa Ebre va millorar, però 
va ser per orgull més que per 
bon joc. L’equip visitant, apro-
fitant desajustos defensius lo-
cals, va fer el 0-1. Llavors, con-
trarellotge, els de Balart van 

trepitjar més camp contrari i, 
tot i les dificultats que com-
portava un rival molt tancat, va 
disposar de tres ocasions per 
empatar. Però no va haver-hi 
contundència i ja al final, el 
Sarrià va sentenciar amb el 0-2. 
Partit mot fluix del Tortosa Ebre 
que, no obstant, no empanya la 
immaculada segona volta que 
ha fet l’equip. 
Aviat començaran les gestions 
per la temporada vinent, amb 
l’anunci de la renovació del 
tècnic Balart.

Derrota contra 
el Sarrià (0-2)

La Rapitenca va perdre di-
mecres (1-2) amb el Tona i ja 
s’allunya gairebé de forma de-
finitiva de la permanència. Els 
rapitencs, com en altres jor-
nades, van tenir els seus mo-
ments  però el Tona va ser molt 
més contundent a les àrees i va 
decidir. Una falta directa va ser 
el 0-1, al primer temps. A la re-
presa, els visitants van fer el 0-2 
en una contra. Ian Arques, amb 
un gran gol, va posar incertesa 
amb l’1-2. Però res es va poder 
fer. La situació ja va comportar 
resignació a l’equip
Aquesta derrota se suma a la 
de dissabte passat, cal camp 
del Reus Reddis, quan la Rapi-
tenca va perdre per 3-1. Verge 
amb un obús va obrir el mar-
cador. Però abans del descans 
els reusencs van empatar, amb 
un gran tret d’Aitor. A la re-
presa, el partit va estar igualat 
i obert però una jugada dels 
locals per l’esquerra va suposar 
una centrada i el gol d’Aitor. La 
Rapitenca va reaccionar però 
va ser, com dimecres, un voler 
i no poder. A darrera hora, el 

La salvació, molt lluny
Reus va sentenciar amb el 3-1. 
La situació, a manca de dues 
jornades, està extraordinària-
ment complicada i més amb 
el descens del Cerdanyola 
que suposa, a hores d’ara, una 
compensació. No obstant, 
seria una compensació que no 
tindria efecte si puja a Segona 
Federació un altre equip català. 
La Rapitenca hauria de guanyar 
els dos partits i esperar que 3 
equips perguin els seus.

La Rapitenca va perdre 
amb el Tona i per 

salvar-se, a manca de 
dues jornades, hauria 

de guanyar els 6 punts 
i esperar 

combinacions que es 
preveuen molt 

complicades
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SEGONA CATALANAFC Ascó: Empat 
contra el Parc 

(2-2)
L’Ascó va salvar un punt en 
temps afegit contra el Parc. 
Partit en què els asconencs 
van dominar al primer temps i 
van tenir opcions. Però els vi-
sitants, en una contra, es van 
avançar. A a represa, el Parc 
tancar-se i l’Ascó va tenir di-
ficultats. A poc del final, una 
rematada de Jani va acabar 
amb l’1-1. Semblava que es 
podia remuntar però arran 
d’una falta lateral, el Parc va 
fer l’1-2 ja en afegit. Tot es 
complicava però una sorti-
da tova del porter visitant, la 
pilota va tocar al cos de Jani 
que se la va emportar i va 
assolir l’empat davant de les 
protestes visitants. L’Ascó va 
salvar un punt.
Arnau, mister de l’Ascó, deia 
que “el Parc és un rival que 
es troba còmode en un bloc 
baix, sortint amb bones tran-
sicions. Malgrat això, vam 
generar ocasions i quan vam 
fer el més complicat, empatar 
el partit, vam rebre l’1-2 que 
vam poder contrarrestar amb 
el 2-2 en afegit”.  

SEGONA CATALANA. Jornada 28

PRIMERA CATALANA. Jornada 27

Camarles-E Canonja, 5-2
Ulldecona-Gandesa, 4-1

L’Ulldecona, en un partit 
disputat a porta tancada, va 
guanyar el Gandesa. Victòria 
brillant dels falduts que van 
oferir una de les seues mi-
llors versions. Els locals es 
van avançar aviat amb l’1-0, 
obra de Girvinho amb un tret 
des de fora de l’àrea. I amb 
un gol espectacular, amb una 
xilena d’Àlex López, van fer el 
2-0. El visitant Josep va po-
sar dins del partit al Gandesa 
al 43. Però a l’inici de la re-
presa, Àlex López, va decidir 
amb el 3-1. El gol va fer mal 
al Gandesa i va donar segu-
retat a un Ulldecona ferm en 
defensa i que va tenir opci-
ons per ampliar l’avantatge, 
aconseguint-ho amb un pe-
nal que va suposar expulsió 
i que va se transformat per 
Eric Muria, jugador que de-
butava a casa.
Juanjo Serrano, mister de 
l’Ulldecona: “l’equip va estar 
molt bé tant en atac com en 
defesa, fent un gran treball 
sobre tot defensiu. Molt con-
tent en general de l’equip. Va 

ser important marcar a l’inici 
de cada part. El 3-1 a l’inici 
de la represa va donar con-
fiança i a ells els va trasto-
car els plans que tenien per 
la segona meitat. Vam jugar 
a porta tancada però la gent 
que ho va seguir des del pa-
velló va veure un gran partit i 
ens va animar. Hem de seguir 
en la lluita per estar entre els 
tres primers que és el nostre 
objectiu en estos moments”.   
Dani Guerrero, tècnic del 
Gandesa, admetia que “el 
partit es va complicar des de 
l’inici amb el gol rebut al mi-
nut 5 i més es va complicar 
amb el gran gol d’Àlex de vo-
lea. Vam fer el 2-1 abans de 
la mitja part i en el descans 
vam fer algun canvi, però 
només començar la sego-
na meitat ens van fer el 3-1 
i no vam poder reaccionar. 
L’Ulldecona té bon equip i 
per això està dalt a la taula. 
Felicitar el rival i ja pensar 
en aixercar-nos i preparar el 
pròxim partit molt important 
contra l’Ampolla”.

El líder Camarles va guanyar 
l’Espanya Canonja i segueix 
una jornada més al cim clas-
sificatòria. I ja són 18 de se-
guides. Els camarlencs van 
encarrilar el triomf amb el 2-0 
però després es van acomo-
dar i la Canonja va remuntar. 
A la represa els locals van sen-
tenciar, creant altres opcions. 
L’Espanya Canonja es va des-
plaçar amb 11 jugadors.
El Camarles, per lesions i ha-
vent exhaurit les finestres, va 
jugar els darrers minuts amb 
10.
Jordi Abelló, que durant la 
pretemporada va fitxar amb 
el Camarles però després va 
tenir una proposta de la Kings 
League, acabarà la temporada 
amb el conjunt de Carlos Gi-
labert. Per motius laborals, no 
pot anar al Mundial amb el seu 
equip de la Kings League.
Carlos Gilabert, mister del Ca-
marles: “va ser un partit en el 
que no vam entrar gens bé, 
ens vam contagiar d’un ritme 
lent, amb moltes imprecisions, 

sense entendre el que requeria 
el partit. Va ser bastant fluix 
per part del Camarles. Als 15 
minuts anàvem 2-0 però sen-
se ser intensos ni estar posats. 
Fruit d’això arran d’una errada 
nostra ens van marcar el 2-1 i 
acte seguit ens van empatar. 
En tot cas, va ser important 
fer el 3-2 abans del descans. 
A la represa, tot i no estar del 
tot bé, el partit va anar decan-
tant-se amb els minuts i van 
arribar els altres gols, tenint 
altres ocasions. Vam traure els 
tres punts per seguir dalt a la 
taula, quedant una setmana 
menys, tot i que no vam tenir 
la intensitat adequada en el 
partit”.

Jordi Avelló, després 
de competir a la Kings 
League, es reincorpora 

al Camarles en esta recta 
final de la lliga

1. Camarles
2. La Sénia
3. P Mafumet
4. Ulldecona
5. J i Maria
6. Cambrils U
7. Vilaseca
8. Camp Joliu
9. R Bítem
10. Cubelles
11. Arboç
12. Gandesa
13. Aldeana
14. Ampolla
15.  M Nova
16. Hospitalet
17. E Canonja
18. Catalònia

61
68
50
50
46
54
39
50
56
56
49
48
34
41
21
24
26
28

47
37
37
36
42
40
23
42
39
47
53
57
32
54
44
41
63
67

54
50
50
49
48
47
46
44
43
40
38
37
37
31
23
21
20
17

1. Vilanova
2. At San Just
3. S Ildefons
4. Martorell
5. Tortosa E
6. Ascó
7. At Vilafranca
8. Canonja
9. Parc
10. Sitges
11. Santfeliuenc
12. Prat
13. Gornal
14. Catllar
15.  Sarrià
16. Morell

55
59
52
42
31
33
45
38
42
38
44
33
37
41
29
23

30
30
37
29
28
31
42
43
46
40
36
49
46
45
55
65

59
53
48
45
43
38
38
36
35
34
34
33
30
29
21
17

La Sénia-Vilaseca, 0-0
La Sénia va empatar a casa 
amb el Vilaseca en un partit 
en el que van haver ocasi-
ons. Els locals van reclamar 
una acció en què el porter 
visitant va poder agafar la 
pilota amb les mans fora de 
l’àrea i també van protestar 
una falta a la frontal per una 
subjecció a Vilaró que no va 
ser castigada.
Del partit, Albert Bel, tèc-
nic de la Sénia, opinava que 
“sensació agredolça perquè 
penso que al final vam tenir 
les ocasions per poder gua-
nyar. No obstant, cal valorar 
el punt perquè és molt valu-
ós. L’equip va arribar minvat 
per diverses circumstànci-
es amb gent minvada, però 
vam aguantar com van po-
der. Vam plantejar un partit 
sent solidaris i vam inter-
pretar-lo molt bé i cal agrair 

l’esforç que va fer la Sénia 
sense pilota. L’equip va ju-
gar molt ordenat i va acon-
seguir frenar a un molt bon 
rival que va tenir més pilota. 
No obstant, natros vam do-
minar fases del joc, tot i no 
disposar de pilota. Tal com 
vam arribar al partit no po-
díem anar a buscar-los dalt 
i vam fer el nostre planteja-
ment i els vam cedir el con-
trol de pilota. I quan vam te-
nir-la vam generar. Recordo 
dos ocasions del Vilaseca a 
la segona meitat mentre que 
natros a la represa vam tenir 
varies situacions com una de 
David, una de Narcís i la dar-
rera de Lleixà. I el cop de cap 
de David que va anar al pal. 
Molt satisfet del punt acon-
seguit contra un dels millors 
equips de la categoria sense 
dubte”.

La Unió Esportiva Aldeana va presentar 
diverses baixes dissabte, al camp del Cubelles. 

Entre elles, la del jugador Edgar Samper que no 
seguirà a l’equip.

R Bítem-Catalònia, 1-2
El Catalònia, equip ja des-
cendit, va guanyar el derbi 
al camp del Remolins Bítem. 
Dos grans gols a l’inici de 
la represa, de Marc Sabaté 
i d’Albert, amb una centra-
da-xut, van suposar el 0-2. 
Yassine va reduir distàncies 
però els locals, que van re-
clamar fins a dos penals, no 
van poder empatar.
Adrian, mister del R Bítem: 
“penso que, sobre tot a la 
segona meitat, quan ells 
van marcar, es van fer forts. 
Natros tot i el domini i les 
ocasions no vam poder fer 
l’1-0 que hagués estat molt 
improtant. Al segon temps 
ells van transformar les se-
ues opcions es van crèixer i 
van fer el seu partit, parant el 
ritme del joc i van anar forts 
als duels. Felicitar el Catalò-
nia que, tot i la seua situació, 
va treballar molt per conser-
var l’avantatge. Natros hem 

de seguir, buscant recuperar 
sensacions. Van haver aspec-
tes que vam fer bé i també 
penso que el futbol no va ser 
just. Però ara estem en esta 
dinàmica i insistirem per re-
vertir-la”.
Per la seua part, Cosido, mis-
ter del Catalònia: “la prime-
ra meitat va ser igualada, no 
vam sofrir en defensa i fins i 
tot vam generar ocasions per 
avançar-nos. I a la represa 
ens vam posar amb el 0-2, 
l’equip va estar junt i va tre-
ballar amb molta intensitat. 
Hem baixat però era un der-
bi i havíem d’estar a l’altura 
que el club mereix i així vam 
fer-ho.  Amb l’1-2, vam haver 
de sofrir però l’equip va jugar 
amb moltes ganes i li va po-
sar molta intensitat”. El nou 
entrenador per la temporae-
da vinent serà Dani Fernan-
dez, que torna,  i el director 
esportiu serà Guillem.

Dani Fernández, que va començar esta temporada 
dirigint el primer equip del Catalònia, serà de nou el 

mister la temporada vinent a Tercera catalana. 
Guillem serà el director esportiu del club jesusenc
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2A CATALANA

3A CATALANATERCERA CATALANA. Jornada 27

QUARTA CATALANA. Jornada 27

3A CATALANA

1. Amposta
2. Flix
3. Ametlla
4. La Cava
5. Perelló
6. S Bàrbara
7. Masdenverge
8. Roquetenc
9. J i Maria
10. Pinell
11. Camarles
12. Alcanar
13. Tortosa E
14. Xerta
15.  Godall
16. Catalònia

84
75
63
55
63
53
44
42
45
38
42
48
41
36
35
14

21
45
26
37
50
46
36
37
47
53
54
50
51
60
62

100

72
56
55
52
49
40
40
37
37
31
30
29
25
24
20
5

1. Amposta
2. Ginestar
3. Corbera
4. Olimpic
5. Benissanet
6. Horta
7. Gandesa
8. La Cava
9. S Jaume
10. Campredó
11. Tivenys
12. Fatarella
13. La Galera
14. Ametlla
15.  J i Maria
16. Torre Esp.

71
77
75
57
64
53
51
41
38
44
42
43
43
38
27
18

22
38
29
28
57
33
62
55
42
47
69
53
55
69
55
68

67
61
56
51
47
42
36
36
35
33
33
33
30
23
19
10

Amposta-Ametlla, 3-2
L’Amposta va rebre el passa-
dís de campió de l’Ametlla. 
Els ampostins es van avançar 
amb dos gols de Marc López. 
A la represa, els caleros van 
fer un pas avant i van marcar 
el 2-1, obra d’Emma. El partit 
es va obrir i l’Amposta va de-
cidir amb un gran gol de Fer-
reres, aprofitant una centrada 
esplèndida de Roger. El da-
vanter va rematar amb el cap. 
L’Ametlla, però, va reaccionar 
i va tornar a reduir distàncies 
amb el gol del juvenil Pitar-
que. Fins al final, els caleros 
van intentar-ho però ja no van 
poder generar ocasions.    
Ferran Simó, mister de l’Am-
posta: “vam fer una primera 
part molt completa, amb fa-
ses de bon joc i, a més, gene-
rant ocasions i fent Marc dos 
gols. A la represa, vam baixar 
el ritme i, a la vegada, l’Amet-
lla va fer un pas avant i va en-
trar en el partit amb el 2-1. Va 
ser important el gol de Jesús, 
molt característic d’ell, amb 
bona arribada amb el cap, 
després d’una bona centrada 

de Roger. Fou el 3-1. L’Amet-
lla va establir el 3-2 però vam 
poder mantenir l’avantatge i 
seguir amb  el ple de victòries 
a casa”.
Xavi Subirats, mister de 
l’Ametlla: “al primer temps 
vam cedir més la iniciativa 
per buscar espais després de 
recuperació. No vam poder 
arribar amb massa perill tot i 
que vam tenir un parell d’oca-
sions. Ells van dominar més i 
van avançar-se en dos minuts 
en accions en què no vam es-
tar del tot contundents en de-
fensa. A la represa l’equip va 
sortir amb més convicció i ja 
va estar més posat, assumint 
riscos. Vam fer el 2-1 però la 
clau fou que poc després ens 
van marcar el 3-1. Vam insis-
tir i Pitarque va marcar el 3-2, 
tot i intentar-ho no vam poder 
igualar el marcador”. L’Ametlla 
va veure trencada la ratxa de  
10 jornades sense perdre. 
En la propera s’enfrontaran 
tercer contra segon. L’Ametlla 
rebrà el Flix, partit important 
en la lluita per la segona plaça. 

2A CATALANA

Jesús i M, 2
Pobla, 2

El Jesús i Maria va deixar esca-
par dos punts en afegit, con-
tra la Pobla de Mafumet. Partit 
molt intens, disputat amb molt 
de ritme. Roger, amb assistèn-
cia de Gallego, va fer un gran 
gol que fou l’1-0. A l’inici de la 
represa, la Pobla va empatar, 
de penal. El partit es va obrir. 
El Jesús i Maria va tenir dues 
opcions molt clares, fent dos 
pals. Arran d’una jugada de 
Robert, Gallego va marcar el 
2-1. La Pobla es va abocar i 
en afegit, en una acció en què 
va haver un rebot, la pilota va 
entrar a la porteria de Sergi. Al 
final, sabor agredolç perquè ja 
es tocaven els 3 punts.
Lluís Fornés, tècnic del Jesús i 
Maria, destacava “el treball de 
l’equip en un partit molt intens 
contra un gran rival. Sap greu 
que quan havíem treballat 
molt es van escapar dos punts 
al final. Vam fer un partit molt 
complet. Vam generar oca-
sions i va ser una llàstima no 
ampliar l’avantatge quan el te-

níem a favor. La setmana ante-
rior, a la Sénia, vam guanyar a 
darrera hora, en esta vam cedir 
dos punts en afegit. Vam jugar 
molt ben posats i vam estar  
molt ferms en defensa, tenint 
opcions amb dos pals. Hem 
de seguir així en les jornades 
que falten”. Peque, tècnic de 
la Pobla B, va dir que “un dels 
millors partits que he vist esta 
temporada, si no el millor. El 
Jesús i Maria és un molt bon 
equip, molt treballat per Lluís 
i que té bons jugadors. El par-
tit va tenir fases per tots dos i 
per part nostra valorem el punt 
que vam obtenir i més a darre-
ra hora”.  

La Pobla va assolir 
l’empat en 

temps afegit

El Jesús i Maria, amb 10 
punts dels darrers 12, s’allu-
nya del descens. Llorenç Lo-
zano, mister del J i Maria: 
“va ser un partit que des del 
primer moment vam buscar 
tenir possessió pilota. Ens 
va costar trobar les bandes 
i és que ells van tancar bé 
els espais per dins. A més, 
ens va faltar convicció en els 
primers metres, sobre tot a 
la primera meitat. El 0-1 va 
venir una jugada embolicada 
que Yassine va culminar. A la 
represa, una pentinada d’Al-
bert va aprofitar-la Regolf, 
molt pillo. Amb el 0-2 ells, 
van baixar físicament i és 
que van corre molt, i natros 
vam aconseguir el 0-3. Hem 
recuperat efectius i això es 
nota perquè l’equip és més 
competitiu. 3 punts per cer-
tificar la permanència i ara 
afrontem 3 jornades amb 
l’objectiu d’acabar el més 
amunt possible”.

Catalònia B, 0
J i Maria B, 3

Cubelles, 4
Aldeana, 3

L’Aldeana va cedir una derro-
ta al camp del Cubelles (4-3) i 
d’esta forma ha de seguir pa-
tint en les properes jornades 
per evitar el descens. Subi, 
mister de l’Aldeana: “va ser 
un partit en el que vam anar 
amb moltes baixes per diver-
sos motius. No és excusa. És 
la realitat. A més, també hi ha-
vien jugadors amb molèsties. 
Potser això va comportar que 
vam començar el partit amb 
excitació i el Cubelles va sortir 
més intens i va estar més po-
sat en els duels i es va avançar 
amb el 2-0. A partir del minut 
25 ja vam tenir més possessió 
de pilota, tot i estar precipi-
tats en la presa de decisions 
en els darrers metres. Ells, a la 
contra, van generar possibili-
tats que va evitar Robert, amb 
intervencions de mèrit. Tam-
bé es va lesionar Xavi Anell i 
vam haver de fer el canvi. Va 
entrar Valcàrcel que va donar 
més profunditat. A la represa, 

Nacho va marcar el 2-1 però 
una pèrdua posterior al mig 
del camp va suposar una con-
tra local que fou el 3-1. Acte 
seguit vam fer el 3-2 i vam 
seguir en la mateixa intensi-
tat. Al 80 Valcàrcel va marcar 
el 3-3 i va tenir una altra op-
ció per fer el 3-4. Però ara la 
dinàmica és esta. I arran d’un 
córner que els jugadors asse-
guren que la pilota va sortir 
i va tornar a entrar, no vam 
poder rebutjar-la i ens van fer 
el 4-3. Van haver protestes i 
expulsió a Valcàrcel que es va 
revisar perquè l’àrbitre va ad-
metre  que s’havia equivocat, 
que només li havia mostrat 
una. Va ser una llàstima per-
què un empat hagués estat 
just i un bon resultat. Final-
ment, sense que tampoc si-
gue cap excusa, l’àrbitre va ser 
massa protagonista quan no li 
calia. A més, ens va mostrar 
moltes targetes que després 
van condicionar en el desen-
volupament del joc”. L’Aldea-
na, amb necessitat, rebrà diu-
menge l’Hospitalet.
Un altre partit amb molt de 
valor en la lluita per la perma-
nència. 

Ampolla, 1
Cambrils U, 1

L’Ampolla  va empatar amb el 
Cambrils Unió. Un empat que 
no satisfà a ningú. Els ampo-
lleros estan a sis punts de la 
zona de permanència. A la 
represa, Riki Nogueira (darrer 
fitxatge) va establir l’1-0 amb 
una pilota pentinada que va 
desviar lleugerament un de-
fensa visitant.
El partit es va obrir i va poder 
passar de tot. El Cambrils, de 
penal, va empatar. En els dar-
rers minuts, va poder-se pro-
duir l’1-2 però al final també el 
2-1 amb un tret de Ramon al 
travesser.
Jose López, tècnic de l’Am-
polla: “la primera meitat va ser 
molt igualada, molt  intensa i 

molt disputada. Natros vam 
tenir una ocasió a l’inici però 
poques més. A la represa el 
partit es va obrir i vam fer l’1-0. 
Ells de penal van empatar i els 
darrers minuts va poder pas-
sar de tot, tenint natros una 
ocasió molt clara al final. Ells 
van tenir més possessió però 
natros amb espais van fer les 
nostres possibilitats. Queden 
encara jornades i competi-
rem fins el final”. Samu, David 
i Lluis es van lesionar durant 
el partit. Més adversitats per a 
l’Ampolla. Adri Puerto, tècnic 
del Cambrils Unió: “primera 
meitat fou bastant travada. La 
segona, arran d’un llançament 
de banda, ens van fer l’1-0. 
Penso que ells al darrer quart 
van baixar físicament i natros 
amb gent de refresc vam em-
patar i vam tenir opcions per 
fer el segon gol. Ells també la 
van tenir al final”.  

Móra Nova, 1
Arboç, 1

El Móra la Nova va salvar un punt a 
darrera hora contra l’Arboç, equip 
que lluita per fugir del descens. 
Els moranovencs, tot i que no 
encara matemàticament, ja tenen 
molta complicada la permanèn-
cia. Però, malgrat les adversitats, 
l’equip està competint fins el final.
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Flix, 4

Alcanar, 1
El Flix va golejar l’Alcanar en 
un partit en què es va avan-
çar amb el 2-0, amb un gran 
gol de Pere, de falta, i un al-
tre d’Adri Alonso. L’Alcanar, 
de penal, va entrar en el partit 
però a  la represa, aviat, Adri va 
decidir amb el 3-1. Al final, el 
davanter local va culminar el 
hat-tric amb el 4-1. 
Jordi Roca, tècnic del Flix: “va 
ser important avançar-nos avi-
at amb el gran gol de Pere de 
falta. Adri va marcar el segon, 
i, tot i que l’Alcanar va reduir 
distàncies, vam tenir més fases 
de domini i altres opcions. A 
la segona meitat també va ser 
important marcar aviat el 3-1 i 
penso que llavors vam gene-
rar per sentenciar, amb trets al 
pal de Pere, en una altra falta, i 
de Crespo. Al final va arribar el 
4-1”. Ruben Subirats, mister de 
l’Alcanar: “vam rebre molt avi-
at l’1-0 amb un espectacular 
tret de falta de Pere. Després,  
arran d’una indecisió nos-
tra, Adri Alonso va marcar el 
2-0. El més important fou que 
l’equip no va defallir i va insistir 
posant-se en el partit amb el 
2-1, de penal, obra d’Oriol. A la 
represa vam rebre el 3-1 però, 
tot i el desavantatge al marca-
dor, vam anar a pressionat dalt 
i vam buscar crear dificultats al 
Flix. Ells van tenir amb espais 
més opcions però natros vam 
fer les nostres fins que va ar-
ribar el 4-1. Per tant, hem de 
seguir treballant afrontant els 
partits que falten com a finals. 
El proper contra el Godall és 
molt important”. L’Alcanar fa 
sis jornades que no guanya.

Godall, 0
Camarles B, 1

S Bàrbara, 0,
Perelló,1

El Camarles B va obtenir 3 
punts amb molt de valor al 
camp d’un Godall que es dis-
tància de la permanència te-
nint en compte que en baixa-
ran 4. Un gol de Jaime Curto 
va acabar decidint. Manu, tèc-
nic del Godall: “Partit contra 
una rival directe que no vam 
saber aprofitar; ells van sortir 
amb mes intensitat i a la pri-
mera contra que van fer, fruit 
d’una centrada on hi va haver 
un rebot, es van avançar. Vam 
intentar-ho però ells van ser 
més contundents i més inten-
sos, així van desfer totes les ju-
gades que vam tenir. Vam  dis-
posar d’una altra ocasió arran 
d’un córner quan vam rematar 
al pal. A la represa vam seguir 
intentant-ho, però el partit es 
va començar a travar amb fal-
tes pels dos costats. No vam 
poder empatar. Havíem de ser 
més intensos en certes juga-
des en les que ells, en canvi, sí 
que van ser-ho. Florin, mister 
del Camarles B: “va ser un par-
tit en el que vam tenir moltes 
opcions per poder guanyar 
0-4. Vam estar molt ben po-
sats. Però de cara a gol no vam 
estar encertats. Per això vam 
patir fins el final i és que amb 
el 0-1 qualsevol pilota atura-
da ens podia representar una 
dificultat, tot i que vam con-
trarestar-ho amb molta inten-
sitat i per això estic satisfet de 
l’equip. Felicitar als jugadors. 3 
punts molt importants”.

en esta jornada no va entrar la 
pilota tot i tenir ocasions per 
com a mínim empatar. També 
a darrera hora se’ns va xiular 
un fora de joc que no va exis-
tir i era una bona ocasió”. Xavi 
Castillejo, mister del Perelló: 
“un partit molt disputat, en el 
que vam treballar molt defen-
sivament. Cal dir que el Santa  
Bàrbara va entrar millor en el 
partit però amb els minuts es 
va igualar i ja vam tenir un pa-
rell d’opcions que va evitar el 
seu porter. Chimeno va fer el 
0-1 que ens va donar segure-
tat. De la represa m’agradaria 
destacar la feina de tots els 
jugadors perquè van ser molt 
intensos. El Santa  Bàrbara va 
pressionar però natros a la 
contra també vam gaudir de 
possibilitats per fer el 0-2. 
Per tant, felicitar l’equip pel 
treball, seguim molt ferms en 
defensa i vam sumar un tri-
omf molt treballat”.

Pinell, 3
Xerta, 2

meitat ens van anul.lar un gol i 
vam crear ocasions per marxar 
amb un 3 ó 4 a zero al descans. 
Ells a la sortida d’un corner van 
tenir una ocasió que vam trau-
re sota els pals. La segona mei-
tat va començar amb un atac 
i gol de Pinell, però no vam 
tancar el partit i al final es va 
complicar. Al minut 90 ens van 
agafar en una contra i ens van 
marcar el 2-1. Després l’àrbitre 
va xiular una falta i la pilota la 
van penjar a l’àrea i d’un cop de 
cap ens van marcar el 2-2. No 
era just. Un partit que era de 
4 ó 5 a zero. Però arran d’una 
pilota llarga Sufiane va encarar 
el porter que el va desequili-
brar. Per a la gent de Xerta se-
gur que no és penal per als del 
Pinell sí. Per mi es pot pitar. La 
setmana passada no ens van 
xiular un penal a favor i esta un 
més dubtós sí que ens en val 
xiular.  Izan va rebutjar el tret 
però Sufiane va marcar el 3-2 
en el rebuig. Per mi resultat 
just. Vam fer un pas molt im-
portant a falta de 9 punts. Es-
tem molt contents perquè este 
equip quan  el vaig agafar esta-
va en descens directe i ara esta 
setè per baix i més a prop de la 
permanència”.
Des de Xerta comentaven que 
“aviat el Pinell va marcar l’1-0 
i posteriorment, en una con-
tra, va aconseguir el 2-0. Ens 
va fer mal. A partir d’este mo-
ment, fins el descans, el Pinell 
va estar ben col.locat i va tenir 
el partit controlat. Però sobre 
el minut 40 natros vam gene-
rar dues ocasions clares men-
tre que del Pinell no recordem 
cap altra ocasió. Va ser efectiu, 
contundent en àrea contraria. 
A la represa vam fer un pas 
avant. En general, a la represa 
va passar poca cosa, el joc va 
tenir poca continuïtat. A falta 
d’un quart, el Pinell va tenir dos 
o tres ocasions molt clares. 
Però no va tancar el partit. I 
natros, als darrers minuts, amb 
una vaselina de Lluís vam fer el 
2-1. Aquell gol, ens va donar 
força i a ells dubtes. Acte se-
guit, arran d’una falta, vam fer 
el 2-2. Però quan havíem fet el 
més complicat, se’ns va esca-
par. L’àrbitre ens va xiular un 
penal que, tot i que Izan va re-
butjar el llançament, del rebuig 
ens van marcar el 3-2. Es va in-
tentar i vam lluitar fins el final. 
Una llàstima no haver puntuat. 
Ho tenim complicat però in-
sistirem fins el final. De l’arbi-
tratge comentar que va deixar 
jugar poc i que va posar el llis-
tó molt baix per als dos equips. 
I del penal natros estem molt 
en desacord. Potser va haver 
contacte però pensem que no 
fou suficient per xiular penal. 
Vam marxar crispats per este 
motiu”.

nir les nostres ocasions i vam 
transformar-ne una. Però la 
Cava va fer el segon gol. Ho 
vam continuar intentant, més 
amb el cor que amb el cap, 
per traure un resultat positiu. 
No va poder ser. Després dels 
resultats estem encara pitjor 
que la setmana passada. Ho 
intentarem fins el final però 
està complicat sortir d’estes 
quatre darreres places. Bus-
carem traure el màxim nom-
bre de punts per sortir d’estes 
places. Per acabar, aclarir que 
no sóc de parlar d’arbitrat-
ges, penso que en els partits 
s’equivoquen pels dos costats 
i un dia et poden beneficiar i 
altres no. Però penso que el 
comitè tècnic d’àrbitres hau-
ria de fer un replantejament 
de les designacions ja que 
l’arbitratge d’esta setmana va 
ser complicat, tan per a uns 
com per als altres. No dic que 
va influir. Però s’haurien de 
buscar àrbitres amb més ex-
periència. El primer gol de la 
Cava hi ha una falta prèvia i el 
nostre va ser en un fora de joc 
clar i no havia de pujar al mar-
cador. Per moments, no es va 
interpretar el reglament, El 
tema s’ha d’estudiar i designar 
àrbitres més veterans. No va 
passar res però hagués pogut 
passar i al final tots dos equips 
vam contribuir a agafar-mos-
ho amb calma”.

Roquetenc, 1
Masdenverge, 1

Roquetenc i Masdenverge van 
empatar en un partit en el que 
fins el final va poder passar de 
tot. Mario Javaloyes, tècnic del 
Roquetenc: “natros vam sortir 
molt bé generant varies oca-
sions de gol a la primera mei-
tat. Ells més replegats, amb un 
joc més directe, van fer alguna 
aproximació aïllada amb  perill 
amb alguna centrada lateral i 
també en accions a pilota atu-
rada. A la represa, vam avan-
çar línies i Morales va marcar 
l’1-0.  A partir d’aquí vam tenir 
situacions per generar el 2-0 
molt clares. No vam marcar i 
el Masdenverge va fer un pas 
avant posant moltes pilotes a 
la nostra àrea. I es van empa-
tar. Penso que natros havíem 
d’haver matat el partit quan 
vam tenir opcions de fer-ho. 
Però els darrers 20 minuts vam 
haver de patir. Amb l’1-1 en-
cara vam tenir una opció per 
marcar el 2-1 i ells també en 
van fer per marcar l’1-2, jugada 
invalidada per fora de joc”.
Cristian, tècnic del Masden-
verge: “la primera meitat va ser 
bastant igualada. El Roquetenc 
va començar més fort però poc 

a poc vam entrar en el partit. A 
la represa sobre el minut 10 en 
una contra, hi ha dubtes de si 
es fora de joc, ens van fer l’1-
0. Natros vam reaccionar bé i 
amb joc directe vam tenir les 
nostres opcions. A poc del fi-
nal, vam empatar arran d’una 
falta lateral. Àlex ens va salvar 
un parell de jugades clares del 
Roquetenc. I al final vam dis-
posar d’una opció que es va 
anul.lar per fora de joc”. 

La Cava, 2
Tortosa Ebre, 1

La Cava, després de dues der-
rotes, va tornar a guanyar. Va 
fer-ho contra un Tortosa Ebre 
que lluita per una permanèn-
cia cada cop més complicada. 
Kiki, mister de la Cava: “par-
tit important després de dues 
Derrotes. Si volíem estar en la 
lluita pel segon lloc havíem de 
guanyar davant d’un rival que 
està en la lluita per evitar el 
descens i que en tot moment 
va donar la cara i que ens va 
posar les coses complicades. 
Natros vam començar bé, 
dominant, mentre ells bus-
caven sortir a la contra i així 
van tenir aproximacions. Na-
tros vam generar-ne també i 
en la menys clara, arran d’una 
indecisió del rival, vam mar-
çar l’1-0. A la represa, en una 
jugada en què no vam estar  
concentrats, ens van empatar. 
Vam reaccionar bé i l’equip va 
generar ocasions, marcant el 
2-1. Contents pels 3 punts i 
ara a lluitar per les victòries en 
els tres partits que queden”.
Òscar Rumense, tècnic del 
Tortosa Ebre: “en línies general 
va ser un partit bastant igualat 
en el que qualsevol dels dos 
equips hagués pogut empor-
tar-se la victòria. Per petits 
detalls un equip més veterà va 
saber decidir. La primera mei-
tat va ser anivellada amb opci-
ons pels dos equips. Ja en els 
darrers minuts un error greu 
defensiu nostre va costar l’1-
0 que ens va fer mal perquè 
fins llavors vam tenir controlat 
a la Cava. A la represa natros 
vam fer un pas avant i vam te-

El Perelló va guanyar al camp 
del Santa Bàrbara, sumant la 
tercera victòria seguida. Un 
gol de Chimeno, que ja en 
porta 30, va acabar decidint 
un partit en què els locals van 
veure frenada la ratxa de qua-
tre victòries consecutives.
Jordi Roda, president i en-
trenador del Santa Bàrbara: 
“pensem que va ser un partit 
en el que mereixíem molt més. 
Vam generar ocasions tant a 
la primera meitat com a la se-
gona. El gol de Chimeno, per 
natros, va ser en fora de joc 
clar. Va ser una llàstima però 

El Pinell va guanyar el Xerta, ri-
val directe per la permanència. 
Pau Alegria, mister del Pinell: 
“crec que el Pinell va ser molt 
superior. Vam començar molt 
bé creant aproximacions i 
Morris va aprofitar una pilota i, 
tot i pegar-li un pel mossega-
da, va marcar l’1-0. El Xerta es 
va obrir i en una contra Bayerri 
va fer el 2-0. Durant la primera 
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En la 23ena jornada de la Divisió d’Honor (grup 3), l’Amposta 
va perdre a la pista del Maristes de Lleida i el CFS Roquetes 
va guanyar el Tàrrega per 5-3. L’Amposta és setè i el Roquetes 
vuitè. A la lliga de Primera divisió, jornada 20, els resultats 
foren: Capçanes-Móra Nova 7-4; Futsal Tortosa-Tivissa 3-1; 
Móra d’Ebre-Flix 1-4; Hostal l’Anton de Batea-Vandellòs 2-0; 
Rapitenc-Ascó 4-0 i Experience Amposta-Alcanar 2-7. Alca-
nar és líder amb 54 punts. Partit avançat, dimecres: Capça-
nes-Hostal de l’Anton Batea (1-6).

Futbol femení

Jornada 18.
Vinaròs-Ametlla 1-1
Perelló-Rapitenca 0-8
Roquetenc-Alcanar 3-1; 
Tortosa-Aldeana 8-1 
Canareu-Amposta 1-5.

El Roquetenc és líder amb 
38 punts, els mateixos que 
l’Alcanar (un partit més). La 

A la segona divisió, futbol-11, jornada 25, l’Aldeana va empatar al 
camp del Subirats (1-1) i el Gandesa va golejar l’Avinyonet per 9-0. 
El Roquetenc no va poder jugar dimecres perquè el Montblanc no 
va desplaçar efectius per disputar el partit. 
Pel que fa a la lliga futbol-7 Terres de l’Ebre, 22ena jornada, els 
resultats foren: Arnes-Campredó 0-1; Olimpic-S Bàrbara 5-0; Ra-
pitenca-Ampolla sus; Amposta-Perelló 3-2 i Tortosa Ebre-Rem 
Bítem 2-1. El Femení Alcanar és campió.

Rapitenca és tercera (37) i 
l’Amposta és quart amb 32. El 
Tortosa cinquè amb 29.  

Propera jornada (4 de maig)
Ametlla-Perelló
Rapitenca-Canareu
Amposta-Roquetenc
Alcanar-Tortosa
Aldeana-la Plana S Bàrbara

Centre d’Esports 
Tortosa

El sènior masculí CE Tortosa 
va guanyar el líder el Santpe-
dor (33-31). Molt bon partit i 
victòria important davant el 
líder, que fins ara no havia 
perdut cap partit. Darrers mi-
nuts ajustats però bona feina 
defensiva, marcant el gol de 
la tranquil·litat a pocs segons 
del final. Victòria merescuda 
i, el cap de setmana que ve, 
partit contra el Vilamajor “B” 
per encetar la segona volta 
d’aquesta segona fase.

Amposta serà una de les sis 
seus espanyoles que organit-
zaran les fases d’ascens a Divi-
sió d’Honor Plata els pròxims 
dies 10-11-12 de maig.
El grup C estarà format per:
CH. AMPOSTA (CATALUNYA)
BM. ARDOI (NAVARRA)
BERANGO URDULIZ ESKUA-
LOIA (EUSKADI)
BM. ÀGREGA (ARAGÓ)
D’altra banda, en el darrer par-
tit de lliga, l’equip va perdre a 
la pista de la Roca (38-31).
El conjunt entrenat per Joan 
Curto va plantejar un partit 
com al darrer entrenament 
seriós abans de les esmenta-
des fases d’ascens.
El campionat de Lliga Catala-
na, amb 30 partits disputats, 
s’ha saldat amb un balanç de 
vint-i-quatre partits guanyats, 
un empat i cinc derrotes (dues 
ja amb l’equip campió). Unes 
dades que demostren l’excel-
lent temporada. Finalment, dir 
que este cap de setmana se 
celebrarà a Amposta el TOP-6 
de Lliga Catalana cadet feme-
nina. Els sis millors de Cata-
lunya, entre ells l’Amposta, es 
disputen les places pels sec-
tors.

Record 
d’inscripció 
d’equips de 
voleibol a la 

Ràpita
La inscripció de vint-i-vuit  
equips a l’última jornada de 
voleibol celebrada el passat 
diumenge 28 d’abril a La Rà-
pita, dins del programa dels 
Jocs Esportius Escolars de 
les Terres de l’Ebre, va su-
perar qualsevol de les mi-
llors expectatives. El número 
d’equips ha anat en augment 
després de la iniciativa de 
l’Agrupació Territorial de Con-
sells Esportius de permetre la 
inscripció de formacions per 
cadascuna de les jornades, fet 
que ha permès la consolida-
ció i l’ampliació de conjunts 
al llarg de la temporada. Així, 
repartits en categories alevins, 
infantils, cadets i juvenils, tant 
masculines com femenines,  a 
la sisena trobada de la Ràpita 
va haver-hi equips d’Ampos-
ta, Móra la Nova, Roquetes, 
Batea, La Ràpita i Camarles. El 
pròxim 19 de maig a Roquetes 
tindrà lloc una jornada final 
per establir els primers classi-
ficats de cada categoria.

Veterans. Jornada 18

Futbol sala Club Handbol 
Amposta

Ginestar,  1
Sant Jaume, 0

El Ginestar va guanyar el Sant 
Jaume en un partit bastant 
travat. Els locals van ser més 
dominadors al primer temps 
però el Sant Jaume, ben po-
sat, va contrarestar els intents 
ginestarols. En afegit del pri-
mer temps. Manu va fer l’1-0. 
A la represa el Ginestar va bai-
xar intensitat i el Sant Jaume 
va créixer. Va tenir una opció 
clara per empatar i va reclamar 
un penal. El Ginestar va acabar 
patint sumant una victòria que 
li referma la segona plaça.

J i Maria C, 2
Benissanet, 1

Tivenys, 1 
Torre de l’Espanyol, 0

Tivenys i la Torre de l’Espa-
nyol van protagonitzar un duel 
igualat però amb poques oca-
sions de gol. Avançada la re-
presa va haver un penal favo-
rable els locals. Andu, un dels 
porters del Tivenys, va aturar 
un penal a Sant Jaume, en la 
jornada anterior. En esta va 
jugar a la represa de jugador 
de camp i ell va transformar el 
penal que va suposar la victò-
ria del Tivenys que ara acumu-
la dos triomfs seguits.

Corbera, 2
Amposta, 3

L’Amposta va fer un pas de ge-
gant. Si guanya dissabte serà 
equip de Tercera. Del partit, 
els ampostins es van avançar 
al minut 1 i van ampliar distàn-
cies al 20. Primera meitat de 
domini ampostí. A la represa, 
el Corbera va ajustar posicions 
i va crear superioritats. I va re-
muntar amb gols d’Arnau. Amb 
el 2-2, els locals van perdonar 
el 3-2. En els darrers 10 minuts, 
l’Amposta amb més cames 
fresques va jugar a camp con-
trari i una centrada de Josep va 
rematar-la Alemani, que va fer 
un gran gol amb el cap. 
D’altra banda, el Corbera va 
demanar un canvi de dia però 
“l’Amposta no va acceptar-lo 
i no va mostrar senyorio. La 
nostra petició venia per un 
error administratiu que va 
comportar avançar el partit al 
dissabte quan natros sempre 
juguem en diumenge, que era 
el que volíem”. El Corbera, que 
va tenir fins a 5 baixes, va fitxar 
un porter per jugar només esta 
partit. 

Campredó, 2
La Galera, 0

El partit entre el Campredó i la 
Galera es va suspendre al mi-
nut 65, una vegada els locals 
havien fet el 2-0. Jugadors vi-
sitants van protestar durant el 
partit diverses decisions arbi-
trals i en el segon gol local van 
considerar que hi havia falta 
prèvia al defensa de la Galera. 
Les protestes visitants van 
comportar expulsions i llavors 
es va originar una batussa que 
va comportar la suspensió.

Gandesa B, 2
La Cava B, 0

El Gandesa B es va imposar a 
la Cava B en un duel de filials 
en el que tots dos equips van 
presentar-se minvats d’efec-
tius. Ramon i Ismael van mar-
car en els primers 15 minuts. 
Els locals van començar molt 
millor que la Cava que, no 
obstant, va reaccionar i a la 
represa va generar opcions 
que el porter local va evitar. El 
Gandesa, amb espais, també 
va tenir situacions per a fer el 
tercer gol.

El Jesús i Maria va començar 
bé i al minut 10 es va avan-
çar. Al Benissanet li va costar 
reaccionar i va rebre el 2-0. 
Llavors l’equip de la Ribera va 
progressar i va fer un travesser. 
A la represa, el Benissanet va 
marcar i va tenir altres opcions 
per empatar, amb un altre tra-
vesser. El J i Maria amb espais 
va tenir opcions per sentenci-
ar. El Benissanet rebrà l’Horta 
diumenge on es pot decidir la 
5a plaça.  Amb la derrota de 
l’Horta manté l’avantatge.

Horta, 0
Fatarella, 1 

L’Horta no va poder reduir dis-
tàncies respecte a la cinquena 
plaça. Els locals van comen-
çar sent protagonistes. Però el 
partit es va aturar per la pluja 
durant uns minuts. A la represa, 
la Fatarella es va avançar arran 
d’un córner. Amb el 0-1 es va 
defensar amb ordre i els locals, 
a més, no van encertar en les 
ocasions que van poder crear. 
A la represa, l’Horta va arriscar 
però la Fatarella es va fer forta. 

Amb els minuts, els locals van 
estar precipitats però van ge-
nerar per poder empatar. Els 
visitants van defensar-se amb 
intensitat i amb espais van 
tenir les seues possibilitats. 
Al final, 0-1 i oportunitat que 
l’Horta va deixar escapar per 
acostar-se al play off.

Ametlla, 2 
Olimpic, 6

L’Ametlla es va avançar amb el 
2-0 i va tenir altres opcions, 
que va evitar el porter visi-
tant. L’Olímpic no va entrar bé 
al partit. Però va reaccionar , 
amb molta pegada, i va apro-
fitar una concessió local per 
fer el 2-1 i després va progres-
sar. Els caleros van generar 
una ocasió. Però del 3-1 es va 
passar al 2-2 amb el que es va 
arribar al descans. A la represa, 
una errada local va propiciar el 
2-3 i l’Olimpic, molt més re-
solutiu, va ser contundent i va 
decidir al seu favor. 
Els locals van protestar un gol 
en fora de joc i un penal molt 
dubtós. 
Un jugador de camp calero va 
jugar de porter.

Quarta 
catalana

El filial de l’Amposta està a 
tres punts, quan en manquen 
9, per assolir el títol de cam-
pió i pujar a Tercera. L’altra 
plaça d’ascens sortirà dels 
play-offs que disputaran el 
segon, el tercer, el quart i el 
cinquè classificat. A hores, 
d’ara, a falta de 3 partits, el 
Ginestar rebria el Benissanet 
i el Corbera a l’Olímpic. Seria 
a partit únic al camp del més 
ben classificat.  Els dos gua-
nyadors disputaran la final.
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EQUIP DE LA JORNADA

ENTRENADOR DE LA JORNADA:  SERRANO (CF ULLDECONA)

TOP SECRET

CF AMPOSTA, PASSADÍS AL CAMPIÓ
LA PORTADA DE LA SETMANA

JO
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L’Amposta, després de 
dues temporades, ja 

és nou equip de Sgona 
catalana. Aquesta 

setmana, l’Ametlla li va 
fer el passadis de
campió. Torna a la 

seua categoria mare, la 
segona catalana, un fet 
que consolida el gran 

projecte actual.
ELS EQUIPS DE LA SETMANA: 

JESÚS I MARIA B, PINELL I CAMARLES B QUE 
ESTAN PRÀCTICAMENT SALVATS DESPRÉS D’UNA 

TEMPORADA MOLT DURA.

· Mai no havia vist una segona 
catalana tan liderada per equips 
ebrencs. Però tampoc no ha-
via vist mai dos camps que la 
Federació ha obligat a jugar a 
porta tancada: a Camarles i a 
Ulldecona. És casualitat? Que 
cadascú pensi el que vulgui.
· Hi ha estadístiques demolido-
res i això que en un partit qual-
sevol equip pot guanyar no és 
cert. La setmana passada els 
comentava que el Jesús i Maria 
només havia guanyat una ve-
gada a la Sénia i va ser el 1971. 
Diumenge el Catalònia va vèn-
cer el fratern rival, el Remolins 
Bítem. Això no passava  des del 
2005. I ara arriba la més forta: 
en els darrers 15 anys, el Vila-
seca ha visitat 15 vegades a La 
Sénia, ni una vegada ha pogut 
guanyar.
· Tema semi liquidat, al final la 
Federació ha fet marxa enrere i 
per a la temporada vinent no-
més hi haurà quatre ascensos 
de tercera catalana a la Segona. 

Pujaran els 3 campions dels 3 
grups de Tercera i els dos segons 
amb més punts disputaran una 
eliminatòria i el guanyador pu-
jarà. Amb la qual cosa de quar-
ta catalana i de segona catalana 
pujaran els dos primers però de 
tercera no serà així. En tenir una 
lliga ja de setze equips la segona 
catalana seguirà sent la més da-
nyada; si fossin 18 equips estaria 
més compensada. Posdata en 
tenir dos grups la zona de Tarra-
gona de Tercera ells surten gua-
nyant. És possible que del nostre 
grup no entri ningú al play off. 
¿No seria millor una lligueta de 
tres partits entre els tres segons 
com ja es va fer fa molts anys?.
· No hi ha rival petit: els quatre 
equips, que gairebé estan des-
cendits, aquesta setmana han 
donat guerra. Va guanyar el Ca-
talònia, el Móra la Nova va empa-
tar en els darrers minuts contra 
l’Arboç, i el Camarles  guanyava 
2-0 i va veure com l’Espanya Ca-
nonja, amb 11 justos,  li empata-

va. Però al final 5-2. I l’Hospitalet 
va perdre 2-3 però va competir 
fins el final.
· A la Sénia s’han vist dos grans 
partits seguits, contra el Jesús 
i Maria, amb 7 gols, i aquesta 
setmana davant del Vilaseca, 
el millor equip que ha passat 
pel camp senienc. Els d’Albert 
Bel tenien molts jugadors amb 
molèsties i Roberto lesionat. 
Ivan Gasparin no va poder ju-
gar d’entrada perquè va arribar 
de Nova York a les 16.30 hores. 
Va deixar a la família a casa a la 
Ràpita i se’n va anar a la Sénia 
com un coet per a jugar la sego-
na part. Per cert va veure el seu 
germà Miguel que viu als Estats 
Units. Quan va conèixer la seva 
nòvia, una bella colombiana, el 
primer que li vaig dir fou: “casa’t 
amb ella ja!“.
· Rodamón el golejador Cristi-
an Valcàrcel: Montblanc, Rapi-
tenca, Amposta, Benicarló, At 
Lleida, Vinaròs i ara des de fa 
dos jornades juga amb l’Aldea-
na. Dissabte va sortir a la segona 
part i va marcar dos gols. Més 
pólvora a la davantera aldeana.
· La Segona catalana més ebren-

ca que mai, dels cinc primers 
quatre ebrencs però la lliga està 
en un puny, set equips separats 
per 8 punts.
· Els equip implicats per al des-
cens no van guanyar: empats de 
l’Ampolla i Arboç i van perdre 
Gandesa i Aldeana. L’Ampolla es 
juga a Gandesa gairebé el des-
cens doncs Arboç i Aldeana, un 
dels podria guanyar.
· Curiós això del Remolins-Bitem 
gairebé tota la temporada en 
posicions de dalt: al febrer era 
segon però en els últims 9 partits 
només ha aconseguit 4 punts. I 
matemàticament no està salvat, 
encara que no crec que baixi.
· Està publicat: ho vaig dir fa uns 
mesos. Perquè un equip tingui la 
salvació segura a segona catala-
na havia de sumar 48 punts. I i ja
veuen: Remolins-Bitem en té 43 
i matemàticament no està salvat.
· Si no és campió el Camar-
les,  farà la promoció: té un 
clar avantatge per ser-ho. Els 
partits que li queden: Cambrils 
Unió, Gandesa, Jesús Catalònia, 
Arboç, Móra la Nova i Remo-
lins-Bítem. D’aquests, quatre els 
podria guanyar.

· Em vaig equivocar. Vaig dir 
fa unes setmanes que la Ra-
pitenca se salvaria. Les dades 
són reals: darrers 8 partits no-
més una victòria. Ara arriben 
les preguntes del milió. Seguirà 
Jordiet?. Fernando deixarà el 
càrrec? Crec que hi haurà re-
novació important al vestidor.
· Jo puc entendre que si un 
partit es juga a porta tancada 
no pugui entrar ni un aficionat 
però que no entri Paco Callari-
sa, que és l’historiador del club 
futbol Ulldecona, és com si 
Jesucrist ressuscita i no el dei-
xen entrar a qualsevol església. 
I Paco és un Déu a Ulldecona. 
Es la persona que m’envia els 
gols per al portal la preferente. 
Possiblement va faltar diàleg i 
entesa però Paco ha d’entrar a 
tots els camps.
· Diumenge al portal la prefe-
rente, a l’apartat de la segona 
catalana de la nostra província 
es van superar les 4000 visites 
i va ser la pàgina número 32 
d’Espanya d’aquest únic portal 
que cobreix no només futbol 
nacional sinó totes les regio-
nals de l’Estat. 

JUNTA DIRECTIVA UD JESÚS I MARIA ÀLEX ACCENSI, TÈCNIC DE LA POBLA
Aquest jove entrenador ebrenc 

continua progressant. Ho ha fet al 

futbol base del Nàstic arribant a 

ser l’entrenador del juvenil de Lliga 

Nacional que ha pujat a Divisió 

d’Honor. Ara, a més, és el nou 

entrenador de la Pobla de Mafumet, 

filial del Nàstic a la Tercera 

Federació. El repte, salvar l’equip 

en les jornades que manquen. 

ESCUBEDO
(La Sénia)

SERGI MARIN
(Jesús i Maria B)

JAUME
(Camarles B)

DAVID MORA 
(Camarles B)

RODRI
(La Cava)

SILLERO
(Perelló)

ROGER
(J i Maria)

JAUME GUIU
(Móra la Nova)

ADRI
(Flix)

BAYERRI
(Pinell)

ALBERT CASTELL
(Catalònia)

GUILLEM
(Camarles)

ÀLEX LÓPEZ
(Ulldecona)

ÀLEX INIESTA 
(Masdenverge)
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QUICHE
DE VERDURES

quiche i punxa el fons amb una 
forquilla. Posa paper de forn 
sobre la base de la massa i om-
ple-la amb llegums secs, com 
ara cigrons o llenties, per evitar 
que s'infli dins el forn. Forneja 
durant uns 10 minuts, fins que 
la massa estigui lleugerament 
daurada. Treu la massa del forn 
i reserva.
En una paella amb una mica 
d'oli d'oliva, salteja la ceba fins 
que estigui transparent. Afegeix 
el bròquil i els espàrrecs tallats 
en trossos petits. 
Sofregeix les verdures durant 
uns 5-7 minuts, fins que esti-
guin tendres.
En un bol, bat els ous amb la 

nata líquida. Afegeix sal i pe-
bre al gust.
A la base de la massa ja pre-
cuinada, reparteix les verdu-
res sofregides. Empolvora les 
verdures amb el formatge rat-
llat.
Aboca la mescla d'ous i nata 
per sobre de les verdures i el 
formatge.
Enforna la quiche durant uns 
25-30 minuts, o fins que la 
superfície estigui daurada i el 
centre estigui fet. Per com-
provar-ho, introdueix un ga-
nivet al centre; si surt net, ja 
està cuita. Deixa refredar la 
quiche lleugerament abans de 
tallar-la en porcions i servir.

INGREDIENTS:

· 1 base de pasta brisa o pasta 
de full
· 200 g de bròquil
· 200 g d'espàrrecs
· 1 ceba mitjana tallada a daus 
petits
· 100 g de formatge ratllat 
(gruyère, emmental o el que 
prefereixis)
· 3 ous
· 200 ml de nata líquida
· Sal i pebre al gust
· Oli d'oliva

PREPARACIÓ:
Preescalfa el forn a 180 °C.
Estén la base de pasta brisa o 
pasta de full en un motlle per a 

Foto: GETTY IMAGES
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MARINA 
LA RÀPITA

ES LLOGA
Amarratge 
8 metres

674 55 20 17
(Només WhatsApp)

/ /  I M M O B I L I À R I A  / /  T R E B A L L  / /  F O R M A C I Ó / /   S E R V E I S  / / 

VOLS ANUNCIAR-TE? Aquest és el teu espai privilegiat deAquest és el teu espai privilegiat de PUBLICITAT 977 279 290977 279 290
publicitat@mesebre.cat

112

TELÈFONS D’INTERÈS 
EMERGÈNCIES
MOSSOS D’ESQUADRA
BOMBERS
URGÈNCIES  (AMBULÀNCIES)

Secció patrocinada per:

AMPOSTA 
Local a l’avinguda 

la Ràpita
en lloguer. 

Superfície 220 m2. 
Ideal qualsevol
tipus de negoci. 

Dona a dos carrers
674 55 20 17.

LES CASES D’ALCANAR 
Carrer Trafalgar. 
Local comercial

a l’Avinguda Principal.
Façana envidriada. 

Totalment condicionat.
Ideal per a qualsevol

activitat de cara al 
públic. 

977 25 27 27

LA RÀPITA
Plaça d’aparcament 

amb traster en lloguer.
A l’edifici El Mariner,

a primera linea de mar, 
al davant del Club Nàutic. 

Zona molt difícil 
d’aparcar a l’estiu.

 977 74 33 99

ULLDECONA
Magatzems 

en venda o lloguer a 
diferents llocs del poble. 

674 35 53 49 

Local en lloguer o venda 
de 35m, al carrer major. 

977 25 27 27

TREBALL

Empresa de serveis en constant creixement  busca personal per a treballar a la zona de Terres de L’Ebre:

Interessats, enviar whatsapp al 617 702 159

· GRAU EN INFERMERIA
· GEROCULTOR/RA

· PERSONAL AUXILIAR
· GRAU EN EDUCACIÓ SOCIAL

· GRAU EN TERÀPIA OCUPACIONAL
· GRAU EN TREBALL SOCIAL

· SERVEI D'ASSISTÈNCIA AL DOMICILI

capricorn
22/12 al 20/01

Moments inoblida-
bles amb els fills. 
Cerques activitats 
pel temps de lleure, 
com ara l'esport, la 
música o l'art. Des-
prens més atractiu 
i hauràs de dir no a 
més d'una persona.

aquari
21/01 al 19/02

L'economia pot po-
sar-te de mal humor 
i cerques la manera 
de desconnectar 
dels problemes. 
Podria haver-hi un 
malentès amb algú 
de la família. Mira de 
ser clar i concís.

sagitari
23/11 al 21/12

Penses en tu i en 
les teves necessi-
tats, no tant en fer 
contents als altres. 
Vols emprendre una 
aventura laboral en 
solitari, però no les 
tens totes i prefe-
reixes esperar.

escorpí
24/10 al 22/11

La Lluna Nova a 
Casa VII confirma 
que vius una etapa 
d'expansió social. Si 
tens parella i la rela-
ció s'havia tornat una 
mica monòtona us 
podeu posar d'acord 
per revifar-la.

balança
24/09 al 23/10

Algú desapareix o 
et deixa de parlar 
sense que sàpigues 
que ha passat. El 
temps ho dirà. Si 
tens fills d'una ante-
rior relació, accepten 
positivament la teva 
nova parella.

àries
21/03 al 20/04

Pots sentir-te atret 
per algú i això 
et provoca una 
forta obsessió que 
mantens en silenci. 
Una persona de més 
edat que tu t'ofereix 
un bon consell en el 
moment adequat.

cranc
22/06 al 23/07

Fas plans per les 
vacances d'estiu. 
Aquest any no vols 
deixar-ho per a 
última hora. Vols 
posar-te al dia i surts 
a comprar algun apa-
rell com ara un nou 
mòbil o un ordinador.

verge
24/08 al 23/09

Temps d'introversió. 
Pots trencar amb 
persones que no 
t'aporten gaire. Truca-
da o visita d'un amic 
que t'alegra molt. 
Has d'anar a un àpat 
o festa de la família 
política.

taure
21/04 al 21/05

La Lluna Nova al teu 
propi signe t'inclina 
a viure més connec-
tat a les emocions. 
Vols millorar la teva 
imatge i vas a la 
perruqueria o et fas 
algun tractament 
estètic.

peixos
20/02 al 20/03

Amb diversos 
planetes a Casa III, 
fas més contactes. 
Si ets introvertit, 
tens més ganes de 
comunicar-te. Vigila 
la correspondència, 
podries perdre't un 
missatge important.

lleó
24/07 al 23/08

Si a la feina hi ha mal 
ambient, arriba una 
treva i algun pacte o 
acord. En un viatge 
coneixes una perso-
na que et resultarà 
atractiva i amb qui 
es podria donar una 
relació.

bessons
02/05 al 21/06

Possible bon mo-
ment professional 
amb noves il·lusions 
o un projecte amb el 
qual t'identifiques. 
T'apuntes a ioga o a 
algun tipus d'activitat 
que t'ajudi a equili-
brar-te.

FISIOTERAPEUTA
- Contracte estable en plantilla i substitució

- Salari segons conveni GERCAT

OFERTA DESTACADA

VOLS 
ANUNCIAR-TE?

Aquest és el teu espai privilegiat de

PUBLICITAT
610 20 33 25

publicitat@mesebre.cat

I M M O B I L I À R I A
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MERCÈ PEDRET
ALCALDESSA DE BENIFALLET 
“LES PERSONES QUE VENEN A BENIFALLET
SEMPRE TENEN GANES DE TORNAR”

De Benifallet es diu que 
està al cor mateix de les 

Terres de l’Ebre perquè toca 
tres comarques: el Baix Ebre, 
a on pertany, i també la 
Terra Alta i la Ribera d’Ebre.

Un cor que batega amb força 
en forma de projectes i objec-
tius de futur molt importants 
per a una població d’una mica 
més de 800 habitants. L’alcal-
dessa de Benifallet, Mercè Pe-
dret, ens en parla en aquesta 
entrevista en exclusiva per al 
Diari Més Ebre.

Com ha anat el primer any 
del mandat municipal? 
El mandat ha començat prou 
bé perquè és la continuació 
del que hem fet els darrers 
anys. La nostra primera mis-
sió que va ser començar a 
eixugar el deute de gairebé 
1.800.000 euros que tenia 
l’Ajuntament. I com que ara ja 
el tenim encarrilat, ja podem 
plantejar accions de millo-
ra del poble. Per tant, estem 
desenvolupant els petits pro-
jectes que tenim per a Beni-
fallet. Estem contents perquè 
quan vam entrar a l’Ajunta-
ment teníem un pressupost 
d’1 MEUR; l’any passat va ser 
d’1.300.000€, i aquest any és 
d’1.800.000€. Això és molt 
important.
Estem parlant d’un incre-
ment de mig milió d’euros 
en el pressupost, una xifra 
molt interessant per una 
població com Benifallet...
Ho és. Per això, aquest mes 
d’abril hem pogut posar el 
marxa el centre de dia en un 
espai molt bonic. Benifallet té 
una població envellida i ne-
cessitàvem un centre de dia 
que ajudi les persones grans i 
les seves famílies. En la matei-
xa línia, el mandat passat vam 
comprar l’edifici del Convent, 
que era del bisbat, un espai 
immatriculat que vam consi-
derar que calia comprar. Ara 
hi farem un alberg. Creiem 
que durant aquest mandat el 
podrem portar a terme.
Quins altres projectes ar-
rastreu de la legislatura 
passada?

Volem disposar d’una sala de 
vetlles, projecte que conside-
rem imprescindible i per al qual 
tenim una ubicació per fer-la. 
Esperem que pugui ser una re-
alitat al llarg d’aquest mandat. 
També volem posar en marxa 
un coworking i una agrupació 
d’empresaris. Un altre projecte 
per aquest mandat és la clima-
tització del Centre Polivalent, 
així com la seva insonorització. 
I el que ja hem fet és una pis-
ta de pàdel que ha tingut mol-
ta acceptació, i que junt amb 
el gimnàs, fomenten l’esport a 
Benifallet.
Una de les preocupacions 
de totes les poblacions és 
l’urbanisme i la neteja vià-
ria. Com ho teniu a Benifa-
llet? 
Tenim contractada una persona 
que s’encarrega de la neteja 
dels carrers del poble, perquè 
una part del poble que és plana, 
però l’altra és costeruda, i a la 
part més alta no s’hi pot arribar 
amb una màquina netejadora. 
Pel que fa a les escombraries, 
fem el porta a porta des 
de fa 3 anys. Això evita que 
dins el poble hi hagi illes de 
contenidors. Els tenim apartats 
del poble perquè, com que 
Benifallet és una població molt 
turística, la visita i l’estada siguin 
més agradables, tant de cara 
als mateixos ciutadans com als 
visitants que tenim.
Precisament, un dels punts 
més forts de Benifallet és el 

turístic. Què poden fer els vi-
sitants que vinguin a passar 
uns dies?
Benifallet té molts atractius i un 
dels principals és que tenim la 
sort de tenir un passeig preciós 
al costat del riu Ebre. Les per-
sones que ens vulguin venir a 
veure, el primer que han de fer 
és reservar un allotjament rural 
dels diversos que hi ha dispo-
nibles, i organitzar-se per apro-
fitar el temps per fer una visita 
ben àmplia. Per això hem posat 
panells amb QR en diferents 
indrets del poble que indiquen 
què es pot visitar amb infor-
mació ben acurada. Així, tenim 
l’Ermitatge de Cardó, el calvari 
molt interessant, les coves, el 
passeig pel riu, el llagut... I no 
oblidem la via verda...
S’estan realitzant accions al 
respecte de la via verda, no 
és així?
Sí, el Consell Comarcal del Baix 
Ebre ha aconseguit que des de 
Caminos Naturales del Minis-
terio de Agricultura, Pesca y 
Alimentación, aportin una in-
jecció per connectar la via ver-
da amb Benifallet. Això és molt 
important perquè els visitants 
podran anar fins a la Terra Alta, 
fer senderisme per Cardó, fer 
excursions en bicicleta. A més, 
estem en el procés de demanar 
que la Generalitat declari les 
ermites de Cardó Bé Cultural 
d’Interès Nacional, el que dona 
la possibilitat d’accedir a més 
subvencions i més elevades.

Estem parlant, per exem-
ple, de projectes de caràcter 
energètic, ara que tots els 
ajuntaments estan canviant 
l’ús de l’energia?
Precisament, a l’edifici del Con-
vent que serà alberg, hi instal-
larem plaques solars. També 
hem tingut la sort de posar pla-
ques al centre polivalent que 
vam construir el mandat pas-
sat i que dona servei als edificis 
municipals. En un futur volem 
posar-ne també a la coberta 
del Convent, perquè és un es-
pai molt gran i donaran servei a 
les cases del poble que es vul-
guin adherir i a aquesta comu-
nitat energètica. Aquest és un 
projecte que val molts diners, 
però el tenim en cartera.
Com a població de menys de 
mil habitants, rebeu ajudes 
i subvencions per part d’ad-
ministracions superiors?
Sí, les subvencions són propor-
cionals al nombre d’habitants. 
Molts cops la Generalitat resol 
per concurrència competitiva, 
cosa que per als pobles petits 
és un handicap, ja que no po-
dem competir amb municipis 
molt més grans, que poden 
presentar projectes que nosal-
tres no ens podem ni plantejar. 
Sempre penso que hi hauria 
d’haver diferents barems i eixos 
per arribar a les subvencions.
Una de les preocupacions 
de les poblacions petites és 
el del despoblament, molts 
cops vinculat amb el treball, 

la connectivitat i l’habitatge. 
Què pots dir de Benifallet en 
aquest aspecte?
La pèrdua d’habitants és una 
inquietud que tenim tots els 
pobles, perquè una cosa va lli-
gada amb l’altra. De fet, estem 
lluitant per crear un Consell 
d’Habitatges per tenir habi-
tatge social, que el jovent que 
es vol emancipar disposi d’ha-
bitatge. És un problema que 
els joves vagin a treballar fora, 
però encara ho és més que no 
hi hagi habitatges per llogar o 
comprar. Pel que fa al tema de 
la connectivitat, ho tenim bé. 
Tenim tot el poble cablejat amb 
fibra òptica i funciona molt bé.
Benifallet, que està tocant 
el riu Ebre, teniu pla d’inun-
dació?
L’estem desenvolupant en 
aquest moment. El vam dema-
nar, però tot necessita el seu 
temps. Hi estem posats fent 
els deures. Tant l’ACA com la 
CHE ens posen moltes traves 
a l’hora de desenvolupar cons-
truccions per qüestions d’inun-
dabilitat i per tant, volem tenir 
aquest pla al dia el més aviat 
possible.
A nivell cultural i associatiu 
Benifallet té bons actius. Ens 
en parles?
Des de l’Ajuntament sempre 
hem donat suport a l’associaci-
onisme i procurem col·laborar 
amb elles i les seves activitats, 
com elles ho fan amb nosal-
tres. Després, pel que fa a ac-
tes, esdeveniments d’agenda i 
festes, demà dissabte celebra-
rem la Festa de les Coves, que 
aquest any en fa 31 que es van 
descobrir. Les altres festes que 
venen són Sant Joan, que obre 
el cicle d’estiu; la festa de la 
poesia al juliol amb Un-i-Vers; 
al setembre celebren les festes 
majors de Benifallet, el 8 de se-
tembre, que són molt maques 
perquè són molt autèntiques. 
Després, l’octubre farem les 
Jornades de la Memòria De-
mocràtica i al desembre, les 
Jornades Culturals. Benifallet 
és un poble turístic per excel-
lència i a les persones que ve-
nen a Benifallet sempre tenen 
ganes de tornar perquè no en 
tenen prou amb una sola visita.
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